

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၃ ရက်

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့

အတွဲ [၅၅]၊ အမှတ် [၁၃၄]

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အီရန်နိုင်ငံအမျိုးသားနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁

၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်တွင် ကျရောက်သော အီရန် အစ္စလာမ္မစ် သမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ အီရန်အစ္စလာမ္မစ် သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဟတ်ဆန်ရိုဟာနီ ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ပြည်သူ့ငွေစာရင်းပူးပေါင်းကော်မတီ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များစိစစ်ရေးကော်မတီများ ဖွဲ့စည်းရန်လျာထားမှုနှင့် ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီဖွဲ့စည်းမှု အတည်ပြုဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး တတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပရာ ပြည်သူ့ငွေစာရင်း ပူးပေါင်းကော်မတီ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ စိစစ်ရေးကော်မတီများ ဖွဲ့စည်းရန် လျာထားမှုနှင့် ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီဖွဲ့စည်းမှုကို အတည်ပြုခြင်းများ ဆောင်ရွက်ကြသည်။

အစီအစဉ်အရ ပြည်သူ့ငွေစာရင်း ပူးပေါင်းကော်မတီ ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ရှမ်းပြည်နယ်

မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၆)မှ ဒေါက်တာစိုင်းဆိုင်ကျောက်ဆမ်က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်းက ပြည်သူ့ငွေစာရင်း ပူးပေါင်းကော်မတီ တွင် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ဦးအေးသာအောင်၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများအဖြစ် ကရင် ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၂)မှ ဦးစောသန်းထွဋ်နှင့် လေ့နမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးအောင်မင်း၊ အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ရှမ်းပြည်နယ်

စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁



မင်္ဂလာဈေးမီးလောင်ဆိုင်ရှင်များ စည်ပင်ဘဏ်မှ စတင်ငွေချေးနိုင်ပြီ

သတင်း-မြင့်မောင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ရန်ကုန်မြို့ အဆင့်မြင့်မင်္ဂလာဈေး မီးလောင်ခံ ရသူ ဆိုင်ပိုင်ရှင်များအား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ (YCDC) ဘဏ်က ငွေကျပ် တစ်ဘီလီယံကို အချိုးကျထုတ်ချေးပေးသွားမည်ဖြစ် ရာ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်မှစတင်၍ ချေးငွေများ ထုတ်ချေးပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဈေးများဌာနမှ တာဝန် ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

“အရင်တုန်းက ဒီချေးငွေကို အလကားရမလား လို့ လျှောက်ထားတဲ့သူ ၈၀၀ ကျော်လောက်ရှိတယ်။ အခုပြန်ဆပ်ရမယ်ဆိုတော့ လျော့သွားတယ်။ အခု ဒီချေးငွေကိုလျှောက်ထားတဲ့သူက ၆၅၁ ဦးရှိတယ်။ အတိုးကတစ်နှစ်ကို တစ်ဆယ်ရာခိုင်နှုန်းဆိုတော့ တစ်နှစ် ရှစ်ကျပ်လောက်ပဲကျတယ်။ ဆပ်တာကတော့ တစ်နှစ်အတွင်းပြန်ဆပ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဌာနမှူး ဦးစံရွှေထွန်းက ပြောသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၄

အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက်သည့် မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတား

တံတားဦးစီးဌာန တံတားအထူးအဖွဲ့ (၄)မှ အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက်သည့် မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတား ဒုတိယ (နှစ်လမ်းသွား) ပေ ၆၀၀ ထပ်မံတိုးချဲ့တည်ဆောက်မှု လုပ်ငန်းခွင်ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက်က တွေ့ရစဉ်။ (အဆိုပါ တံတားတည်ဆောက်မှုမှာ လက်ရှိတွင် ၈၅ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။) ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)

ပြည်ထောင်စု၊ တည်တံ့ခဲသော (၆၉)နှစ်အချိန်ကာလနှင့် စစ်မှန်သော ချစ်ခြင်းတရား

စာမျက်နှာ-၆

နွေရာသီကာလတွင် သောက်သုံးရေပြတ်လပ်မှုမရှိစေရေး ကြိုတင်ဆောင်ရွက်

စာမျက်နှာ-၉

လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းဖြစ်ပေါ်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ယနေ့မြန်မာ့တော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတိုင်းထွာချက်များအရ အီကွတာအနီး အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာနှင့် ယင်းနှင့်ဆက်စပ်လျက်ရှိသော ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အရှေ့တောင်ပိုင်းနှင့် ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင် တောင်ပိုင်းတို့တွင် လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်နေသည်။ (မိုး/ဇလ)

50+

Spektrum

DMAE + Ginseng + Multivitamin + Minerals

ခန္ဓာကိုယ်အတွက်လိုအပ်သော ဗီတာမင်နှင့် သတ္တုဓာတ် အပြင် သက်လုံကောင်းစေသော ဂျင်စင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ တွင်တစ်ခုတည်းသော မှတ်ဉာဏ်နှင့် အာရုံစူးစိုက်မှု အားကောင်းစေသည့် **DMAE** ပါဝင်သောအားဆေး။

မြန်မာ့စီးပွားရေးမြို့တော်

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဗဟိုအချက်အချာတွင် အုပ်ချုပ်ရေးမြို့တော် ဖြစ်သည့် နေပြည်တော်ပေါ်ပေါက်လာပြီးနောက် ရန်ကုန်မြို့တော်ကို စီးပွားရေးမြို့တော်အဖြစ် ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခဲ့ကြသည်။ လူဦးရေ ခုနစ်သန်းခန့်နေထိုင်သည့် ရန်ကုန်မြို့ကြီးသည် ကုန်းကြောင်း၊ ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်းတို့ဖြင့် ခရီးသွားလာနိုင်ပြီး ကမ္ဘာ့ နိုင်ငံအသီးသီးနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံနိုင်သော ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းမြို့ကြီး ဖြစ်သည်။ ပြည်တွင်း ပြည်ပ ကူးလူးဆက်ဆံ၍ ကုန်စည်များ စီးဆင်းမှု အားကောင်းဆုံးမြို့ကြီးလည်း ဖြစ်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် လည်း စီးပွားရေးမြို့တော်အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဤသို့စီးပွားရေးအချက်အချာကျမှုကို အခြေခံပြီးမြို့ပြ စီးပွားရေးအင်အားတောင့်တင်းသော အခြေအနေမှသည် နိုင်ငံ စီးပွားတောင့်တင်းခိုင်မာမှုကို တည်ဆောက်သွားရန် လိုအပ်ပေ သည်။ စီးပွားရေးကို အခြေခံပြီးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သောမြို့တော်ကြီး အဖြစ် တည်ဆောက်သွားရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။ သို့သော် ခရီးသွားရေးလုပ်ငန်းအများစုမှာ ငါးစာချစီးပွားရေးအနေအထား တွင်ရှိနေဆဲ ဖြစ်သည်။ ဥပမာအားဖြင့် တက္ကစီထောင်၍ ဝင်ငွေ ကောင်းလျှင် တက္ကစီထောင်သူများ များလာသည်။ ဘတ်စ်ကား လိုင်းက ဝင်ငွေကောင်းလျှင် ဘတ်စ်ကားထောင်သူများလာသည်။ လုပ်ငန်းအများစုမှာ အခြားသူများ အောင်မြင်မှုရထားသော လုပ် ငန်းများကို ဝိုင်းလုပ်နေကြသည်။ ငါးပွက်ရာငါးစာချစီးပွားရေး အဝန်းအဝိုင်းအတွင်းမှာသာ ရှိနေကြသည်။ တီထွင်ဆန်းသစ်မှု နှင့် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်းအားကောင်းသောလုပ်ငန်းများ အားနည်း နေသည်။

အမှန်စင်စစ် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုများနှင့် အရည်အသွေး ကောင်းပြီး ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်းရှိသော ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများသည် ငါးစာချစီးပွားရေးထက် များစွာအကျိုးရှိနိုင်သည်။ မျက်မှောက် ခေတ်သည် တီထွင်ဆန်းသစ်သူများက မိမိတို့၏ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် ထုတ်ကုန်များကို အသစ်အသစ်သောတီထွင် ဆန်းသစ်မှုများဖြင့် ဈေးကွက်ကို ကျယ်ပြန့်သည်ထက်ကျယ်ပြန့် လာအောင် ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေချိန်ဖြစ်သည်။ တီထွင်ဆန်းသစ် မှုမရှိလျှင် အမြဲတမ်း ခေတ်နောက်ကျနေမည်သာဖြစ်သည်။ သူ များနောက်လိုက်ဖြစ်ခြင်းကြောင့် ရေရှည်စီးပွားရေးတိုးတက်မှု မရနိုင်ချေ။ တီထွင်ဆန်းသစ်သောကမ္ဘာတွင် အမြဲတမ်းတီထွင် ကြံဆလုပ်ကိုင်ကြမှသာ ရေရှည်ကြီးပွားနိုင်သည်။ နိုင်ငံသော စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းတစ်ရပ်ကို ထူထောင်သွားနိုင်ပေလိမ့်မည်။ ယခုအခါ အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းကိုလည်း ထူထောင် ထားပြီဖြစ်သည်။ မိမိတို့တီထွင်ဆန်းသစ်မှုများနှင့် အရည်အသွေးမီ ထုတ်လုပ်မှုများကို ပြည်တွင်းမှာသာမက ဒေသတွင်းနိုင်ငံများ အထိ လွတ်လပ်စွာ ဖြန့်ကြက်နေပြီဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်၍ ရန်ကုန်မြို့တော်ကြီးသည် စီးပွားရေးမြို့တော် ကြီးအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့်အလျောက် ကူးသန်းရောင်းဝယ် ရေး မြို့တော်အနေအထားမှသည် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများရှိ စီးပွား ရေး မြို့တော်များကဲ့သို့ ဖြစ်အောင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ကြီး များ၊ ပညာရှင်များ၊ တီထွင်ထုတ်လုပ်သူများ၊ စွန့်ဦးလုပ်ငန်းရှင် များ ပူးပေါင်းကာ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း အကောင်အထည်ဖော်မှု အပေါ် အရှိန်အဟုန်အားကောင်းစွာ မြှင့်တင်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။ ။

ကျေးလက်ဒေသ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ကျောက်ဖြူ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူခရိုင် ရမ်းဗြဲမြို့နယ်တွင် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်း ကျေးရွာ ၁၅ ရွာ တွင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်ခဲ့ရာ အတိုးရငွေများဖြင့် ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီလ ပထမပတ်က အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေး ဦးစီးဌာန၌ ကျင်းပသည်။ ဆွေးနွေးပွဲတွင် မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဦးစီးမှူး ဦးအောင် ထွန်းက ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း များ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များကို ချင့်ချိန်ပြီး လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြ ရန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၅၅)

၂၀၁၆ ခုနှစ် (၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များ

- ၁။ ပြည်ထောင်စုကြီး ထာဝရတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးနှင့် တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်မွှေးမြူရေး။
- ၂။ ပြည်ထောင်စုကြီးအတွင်း တိုင်းရင်းသားအားလုံး ဥမက္ခသိုက်မပျက် အတူတကွ ပူးပေါင်းနေထိုင်ရေး။
- ၃။ ရရှိထားပြီးဖြစ်သည့် အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ခိုင်မာ အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- ၄။ တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးကို နိုင်ငံသား အားလုံး အသိစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- ၅။ တိုင်းပြည်၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တိုင်းရင်းသားအားလုံး တက်ညီလက်ညီ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု မြင်းခြံ-တလုပ်-ဆီမီးခုံကတ္တရာလမ်းသစ်ပွင့်

မြင်းခြံ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး ရေးဝန်ကြီးဌာန မြင်းခြံမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ကြီးမှူး၍ (၆၉) နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် မြင်းခြံ- တလုပ်-ဆီမီးခုံ ကတ္တရာလမ်းသစ်ပွင့်ပွဲ အခမ်းအနား ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက်က မြင်းခြံမြို့နယ် တလုပ်ကျေးရွာ အဝင်မုခ်ဦး၌ ကျင်းပသည်။ ထို့နောက် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အမှာစကား ပြောကြားပြီး မြင်းခြံ-တလုပ်-ဆီမီးခုံလမ်းပိုင်းကို လမ်း အရှည် ရှစ်မိုင် လေးဖာလုံအား ကတ္တရာခင်းပြီးစီးမှု၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ ဆင်းရဲမလျော့ချရေး၊ မြို့ပြနှင့် ကျေးလက်ကွာဟမှုမရှိ စေရေးအတွက် ကျေးလက်လမ်းတံတား၊ ရေပေးဝေရေး၊ ကျေးလက်အိမ်ရာဆောက်လုပ်ပေးနိုင်ရေး၊ ဆိုလာဖြင့် မီးလင်းရေး၊ မဟာလျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်းမှတစ်ဆင့် ကျေးရွာလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးနှင့် မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ



စီမံကိန်းများအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှု အခြေအနေများကို မြို့နယ်ဦးစီးမှူးက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် တလုပ်-တက္ကလိတံတားပွင့်

ဘီးလင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကိုကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် သထုံခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနအတွင်းရှိ ဘီးလင်းမြို့နယ် ဇုတ်သုတ် -ဇုတ္တလိတံတားကို ဖေဖော်ဝါရီဒုတိယပတ်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးလှမျိုးဝင်းက တံတားဆောက်လုပ်မှုအခြေအနေများအား ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ယခုဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့်တံတားသည် ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများအတွက် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးတို့အတွက် များစွာအထောက်အကူပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အဆိုပါတံတားကို ကျိုက်ထီးဆောင်းဆရာတော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ ၆၀၆၀

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၁၀-၂-၂၀၁၆

ရွှေဈေးနှုန်း(အောင်သဟာဓိ)			စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လိတာဈေး)		
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၇၇၉၅၀၀	ဒီဇယ်	ရန်ကုန်	၄၆၀/၄၈၀ ကျပ်
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၇၃၃၆၀၀	အောက်တိုန်း ၉၂		၅၂၀/၅၅၀ ကျပ်
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၇၈၀၇၀၀	အောက်တိုန်း ၉၅		၆၃၀/၆၆၀ ကျပ်
			ပရီမီယံဒီဇယ်		၅၁၀/၅၂၀ ကျပ်
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လိတာဈေး)			သားငါးနှင့် ဟင်းချက်ဈေးနှုန်း(သား/ငါးခိုင်များ)		
ဒီဇယ်		၅၄၀/၅၆၀ ကျပ်	၁။ ငါးကြင်း	တစ်ပိဿာ	၄၅၀၀ - ၆၀၀၀
အောက်တိုန်း ၉၂		၆၀၀/၆၂၀ ကျပ်	၂။ ငါးမြစ်ချင်း	တစ်ပိဿာ	၃၅၀၀ - ၅၀၀၀
အောက်တိုန်း ၉၅		၇၁၀/၇၅၀ ကျပ်			
ပရီမီယံဒီဇယ်		၅၇၀/၆၂၀ ကျပ်			
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လိတာဈေး)			နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ပဟိုဘက်)		
ဒီဇယ်		၅၄၀/၅၆၀ ကျပ်	အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	၁၂၃၀.၀
အောက်တိုန်း ၉၂		၆၀၀/၆၂၀ ကျပ်	ဥရောပ	တစ်ယူရို	၁၃၈၉.၀
အောက်တိုန်း ၉၅		၇၁၀/၇၅၀ ကျပ်	စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	၈၀၀.၃၀
ပရီမီယံဒီဇယ်		၅၇၀/၆၂၀ ကျပ်	ထိုင်း	တစ်ဘတ်	၃၅.၁၃၆
သားငါးနှင့် ဟင်းချက်ဈေးနှုန်း(သား/ငါးခိုင်များ)			အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	၁၈.၁၀၆
၁။ ငါးကြင်း	တစ်ပိဿာ	၄၅၀၀ - ၆၀၀၀	တရုတ်	တစ်ယွမ်	၁၈၇.၁၀
၂။ ငါးမြစ်ချင်း	တစ်ပိဿာ	၃၅၀၀ - ၅၀၀၀	မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	၂၉၄.၉၆

ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က စတင်ထောင်သည်။

Myanma Alinn Daily

- စာတည်းများချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
- စာတည်းများ - ဝင်းရွှေ
- စာတည်း - ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်
- သတင်းထောက်များ - မြင့်ဆွေ
- ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
- ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)
- ကြော်ငြာ - ၀၁-၅၄၅၈၃၄ ၊ ၀၁- ၅၅၉၁၁၈
- Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈
- ဖြန့်ချိ - ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax- ၀၁-၈၆၀၄၅၄၆

ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် အဆင့်မြှင့်တင်တည်ဆောက်ရေးဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

မြန်မာနိုင်ငံရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်၊ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဇင်ယော်၊ ကော်မရှင်အတွင်းရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၉ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ကော်မရှင်ခွင့်ပြုမိန့်ဖြင့်ဆောင်ရွက်နေသော Yangon Aerodrome Co., Ltd. က အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်ကို သွားရောက်စစ်ဆေးကြည့်ရှုကြသည်။ (အပေါ်ယာပုံ)



အတွင်း Terminal နှင့် ပေါင်းကူးတံတားတည်ဆောက်နေမှုတို့၏ တိုးတက်မှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ထို့နောက် ရှင်းလင်းဆောင်အတွင်း Yangon Aerodrome Co., Ltd. ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းမြင့်နိုင်က ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဖြစ်စဉ်များ၊ ခရီးသည်များ ဝင်ထွက်သွားလာနိုင်မှုအခြေအနေများ၊ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ၊ လက်ရှိလေဆိပ်၏ facilities အခြေအနေများနှင့် တည်ဆောက်ပြီးစီးသည့်နောက် ဖြစ်ပေါ်လာမည့် facilities အခြေအနေများ၊ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၏ Project Master Plan ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် လေဆိပ်လုပ်ငန်းများ စီမံခန့်ခွဲဆောင်

ရွက်မှု၊ လွှဲပြောင်းဆောင်ရွက်နေသည့်အခြေအနေများနှင့် လေယာဉ်ရပ်နားရန် Apron တည်ဆောက်နေမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက်ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဇင်ယော်က တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်အသီးသီးက လိုအပ်သည့် အကြံပြုချက်များ၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် ကိစ္စများအား ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက လေဆိပ်တေးကင်းလုံခြုံမှု အစီအစဉ်များ စနစ်တကျစီမံထားရှိရန်၊ လေဆိပ်အဆင့်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းကို နိုင်ငံတကာ သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းများနှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်၍ အချိန်မီပြီးစီးအောင်

ဆောင်ရွက်ရန်၊ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအားဆောင်ရွက်ရာတွင် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးကို ဂရုပြုဆောင်ရွက်ရန်၊ ခရီးစဉ်နှင့် ခရီးသည်များ အရေအတွက်ပေါ်မူတည်၍ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့်ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း၍ ကော်မရှင်သို့ တင်ပြဆောင်ရွက်ရန်၊ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ လိုအပ်သော နေရာချထားမှု၊ ပြေးဆွဲမည့်လေယာဉ်များ စီမံထားရှိမှုတို့ကို သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ခံဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားရန်၊ တာဝန်ခံထားသည့် ကတိကဝတ်များအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရန်၊ လိုအပ်သော အုပ်ချုပ်ထောက်ပံ့မှုအစီအစဉ်များ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် အီရန်နိုင်ငံအမျိုးသားနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁

၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်တွင် ကျရောက်သော အီရန်အစွလာမ္မစ် သမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ အီရန်အစွလာမ္မစ် သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ မိုဟာမက် ဂျာဗက် ဇာရစ်(ဖ)ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)



ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက်က ရုရှားဖက်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ၏ Diplomatic Service Day အထိမ်းအမှတ်စည့်ခံပွဲအခမ်းအနား တက်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်အား မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားဖက်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး Mr. Vasily POSPELOV ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံကလေးများနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကျင်းပ



နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
မြန်မာနိုင်ငံ ကလေးများနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားအား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခန့်တွင် နေပြည်တော် ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ် ရတနာစံပြဘုန်းတော်ကြီး ပညာသင်ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။ (အပေါ်ပုံ)
အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးများနှင့် ကလေးသူငယ်များဘဝမြှင့်တင်ရေး အသင်း (MWCDF)မှ ဥက္ကဋ္ဌဒေါက်တာ ဒေါ်ဝေဝေသာနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရတနာစံပြ (ဘက) ကျောင်းမှ ဆရာဆရာမတို့နှင့် ကျောင်းသား

ကျောင်းသူ ၃၁၀ တို့ တက်ရောက်ကြသည်။
ရှေးဦးစွာ ကျောင်းထိုင်ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တနန္ဒိယသဒ္ဓမ္မဇောတိကထံမှ တရားနာယူကြပြီး MWCDF အသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက သက်န်းနှင့်ဝတ္ထုငွေများ၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။
ဆက်လက်၍ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်ခင်မြဝင်းက မြန်မာနိုင်ငံကလေးများနေ့အထိမ်းအမှတ်ပြုလုပ်ရခြင်းရည်မှန်းချက်မှာ ကလေးများသည် နောင်တွင်ပြောင့်မတ်တည်ကြည်သော၊ မွန်မြတ်သော စိတ်

ထားဖြင့် နိုင်ငံချစ်စိတ်မွေးမြူ၍ လူတော်လူကောင်းဖြစ်အောင် ကြိုးစားကြရန်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာသော ကျောင်းသားကျောင်းသူလေးများအား မြန်မာနိုင်ငံကလေးများနေ့နှင့် ပတ်သက်သည့် မေးခွန်းများ၊ အထွေထွေပဟူသတများ၊ ဉာဏ်စမ်းမေးမြန်၍ ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ကာ တက်ရောက်လာသူများကို အစားအသောက်များ ကျွေးမွေးလှူဒါန်းခဲ့ကြောင်းနှင့် ထိုကဲ့သို့ စုစုပေါင်းလှူဒါန်းမှုမှာ ငွေကျပ် ၆၁၇၈၉၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောပုံးမှ အခြေအနေအား ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်နှင့် အဖွဲ့လည်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။
ဖြစ်စဉ်တွင် လေယာဉ်ပေါ်၌ လိုက်ပါလာသည့် တပ်မတော်(လေ) မှ လေသူရဲဗိုလ်မှူးတစ်ဦး၊ တွဲဖက်လေသူရဲဗိုလ်ကြီးနှစ်ဦးနှင့် လေယာဉ်အဖွဲ့သား အုပ်ခွဲတပ်ကြပ်ကြီးတစ်ဦး ပေါင်းလေးဦးသေဆုံးပြီး လေယာဉ်အဖွဲ့သား ဒုတိယတပ်ကြပ်တစ်ဦးမှာ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် နေပြည်တော် တပ်မတော်ဆေးရုံကြီးသို့ ပို့ဆောင်ကုသမှုခံယူစဉ် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီခန့်တွင် ရရှိဒဏ်ရာဖြင့် သေဆုံးခဲ့သည်။ အဆိုပါ လေယာဉ်ပျက်ကျခြင်းအကြောင်းရင်းနှင့် ပတ်သက်၍ လေယာဉ်တွင်ပါရှိသည့် Cockpit Voice Recorder (CVR)နှင့် Flight Data Recorder (FDR)တို့မှတစ်ဆင့် စုံစမ်းဖော်ထုတ်နိုင်ရေးဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော် (လေ) မှ BEECH-1900 D အလတ်စားသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ်ပျက်ကျပြီးနောက် အပျက်အစီးများအား တာဝန်ရှိသူများက စစ်ဆေးနေမှုကိုတွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-သူဇာလှိုင်-စက်မှု)

ပြည်ထောင်စုနေ့ဂုဏ်ပြု အင်းဝဘဏ်လီမိတက်၏ ၃၉ ခုမြောက် ဟုမ္မလင်းဘဏ်ခွဲဖွင့်လှစ်

ဟုမ္မလင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ - (၆၉) နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် အင်းဝဘဏ်လီမိတက်၏ ၃၉ ခုမြောက် ဘဏ်ခွဲဖြစ်သော ဟုမ္မလင်းဘဏ်ခွဲဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ ၃၆ မိနစ်က အမှတ်(၁၅၄) ဒီပဲဝရပ် အကွက်အမှတ်(၉) ဒိုင်သလင်လမ်း ဟုမ္မလင်းမြို့ရှိ အဆောက်အအုံ၌ကျင်းပသည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ အင်းဝဘဏ်လီမိတက် အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးမြသိန်း၊ နယ်မြေခံတပ်ရင်း၊ တပ်ဖွဲ့များမှ တပ်ရင်း၊ တပ်ဖွဲ့မှူးများ၊ ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြို့မိမြို့ဖများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
ဟုမ္မလင်းမြို့တွင် အင်းဝဘဏ်လီမိတက်၏ ဘဏ်ခွဲတစ်ခုဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြင့် ဟုမ္မလင်းမြို့ပေါ်နှင့် မြို့နယ်အတွင်းနေထိုင်သူ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများအားလုံး ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကိစ္စအဝဝအား ဟုမ္မလင်းဘဏ်ကို ဗဟိုပြုကာ မြန်မာပြည်အနှံ့အပြားသို့ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ရထားတိုက်မှုဖြစ်ပွားသည့်နေရာ၌ ဒဏ်ရာရရှိသူတစ်ဦးအားကယ်ဆယ်ရေးပြုလုပ်နေစဉ်။

အမေရိကန်နှင့် အိန္ဒိယတို့ တောင်တရုတ်ပင်လယ်ပြင်အတွင်း ရေကြောင်းကင်းလှည့်မှု ပူးတွဲပြုလုပ်ရန်ပြင်ဆင်နေ

နယူးဒေလီ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

အမေရိကန်နှင့် အိန္ဒိယတို့သည် ရေကြောင်းကင်းလှည့်မှုများပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ပြောဆိုဆွေးနွေးလျက်ရှိသည်ဟု အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးကပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါဆွေးနွေးမှုသည် ရေပိုင်နက်အတော်များများကို တောင်းဆိုနေသည့် တရုတ်နိုင်ငံအား စိတ်အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေခဲ့သည်။

တောင်တရုတ်ပင်လယ်အရေးနှင့်ပတ်သက်၍ တရုတ်နိုင်ငံနှင့် သဘောထားကွဲလွဲမှုတွင် အမေရိကန်က ၎င်း၏ မဟာမိတ်တပ်များနှင့် အခြားသောအာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများကို ပိုမိုစုစည်းညီညွတ်ကြစေရန် တိုက်တွန်းခဲ့သည်။ စပရင်လီကျွန်းစုအတွင်း၌ ပေကျင်းက လူလုပ်ကျွန်းခုနစ်ကျွန်း တည်ဆောက်လိုက်သည့်အတွက် တင်းမာမှုများ မြင့်တက်နေဆဲ ဖြစ်သည်။

အိန္ဒိယနှင့် အမေရိကန်တို့သည် နှစ်အနည်းငယ်အတွင်းအိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာတွင် စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုများ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရင်း နှစ်နိုင်ငံစစ်ရေးဆက်ဆံရေး မြှင့်တင်ခဲ့ကြသည်။ ယမန်နှစ်က စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုတွင် ဂျပန်ရေတပ်မတော် ပါဝင်ခဲ့သည်။

အိန္ဒိယရေတပ်အနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့ အခြားနိုင်ငံများနှင့် ရေကြောင်းပူးတွဲကင်းလှည့်မှုမျိုး ပြုလုပ်ခဲ့ဖူးခြင်းမရှိခဲ့ဟု ရေကြောင်းပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူတစ်ဦးက ရိုက်တာသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

ကုလသမဂ္ဂအလံတော်အောက်တွင် အိန္ဒိယအစိုးရ၏ နိုင်ငံတကာနှင့် စစ်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ကြိုးပမ်းမည့် မူဝါဒကိုပြောင်းလဲလိမ့်မည်မဟုတ်ဟု ၎င်းက ပြောကြားခဲ့သည်။ (ရိုက်တာ)

၂၀၁၆ ဇန်နဝါရီလက ကိုလံဘိုဆိပ်ကမ်းရှိ အိန္ဒိယရေတပ်၏အကြီးဆုံး လေယာဉ်တင်သင်္ဘောကို သီရိလင်္ကာကျောင်းသားများ လှေလာနေစဉ်။



ဂျာမနီရထားတိုက်မှု မီးရထားဝန်ထမ်းများ၏ချွတ်ချော်မှုကြောင့်ဟုဆို

ဘာလင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ဂျာမနီတောင်ပိုင်း ဘာဟာရီယာပြည်နယ်၌ အင်္ဂါနေ့နံနက်ပိုင်းက ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရထားခေါင်းချင်းဆိုင်တိုက်မှုကြောင့် လူ ၁၀ ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီး အဆိုပါဖြစ်ရပ်သည် မှားယွင်းသော သတင်းပေးပို့မှုစနစ်ကြောင့် ဖြစ်သည်ဟု ဂျာမနီသတင်းမီဒီယာက ဖော်ပြသည်။

မီးရထားအမှုထမ်းတစ်ဦးက နောက်ကျနေသည့်ရထားကို အလံဝှေ့ယမ်းပြရန်အတွက် အလိုအလျောက် အချက်ပြစနစ်ကို လုပ်နေကျ မဟုတ်သည့် ရပ်တန့်မှုမျိုးဖြင့် ရပ်တန့်လိုက်ခြင်းကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း ဂျာမနီပိုင်သတင်းစာတစ်စောင်က ဖော်ပြခဲ့သည်။

ရထားသည် ရထားသံလမ်းအကူးအပြောင်းတွင် ဆုံမှတ်သို့ အချိန်ကိုက် ဝင်ရောက်လာခြင်းမရှိခဲ့ဟု သိရသည်။ ရထားတိုက်မှုဖြစ်ပွားစဉ် ခရီးသည် ၁၇ ဦး တို့ ပြင်းထန်စွာထိခိုက်ဒဏ်ရာရခဲ့ပြီး တစ်ဦးမှာ ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိသည်ဟု ဒေသဆိုင်ရာရဲများနှင့် မီဒီယာများက ပြောသည်။ ပျောက်ဆုံးနေသူတစ်ဦးမှာ အသက်ရှင် လွတ်မြောက်ဖွယ်ရာ မရှိကြောင်း ရဲအရာရှိတစ်ဦးက အင်္ဂါနေ့တွင် အဆိုအမာ ပြောဆိုခဲ့သည်။

ရထားတိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၆ နာရီတွင် ခရီးသည် ၁၅၀ ခန့် လိုက်ပါလာကြသည်ဟု သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

မြောက်ကိုရီးယားအပေါ် အရေးယူပိတ်ဆို့မှုများ ဂျပန်တိုးမြှင့်



မြောက်ကိုရီးယားသင်္ဘောတစ်စင်းကို တွေ့ရစဉ်။

တိုကျို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ဂျပန်အစိုးရသည် မြောက်ကိုရီးယား၏ ခိုးကျွတ်ပစ်လွှတ်မှုကို ဆန့်ကျင်သည့်အနေဖြင့် အရေးယူပိတ်ဆို့မှုအသစ်ပြုလုပ်ရန် နောက်ဆုံးညှိနှိုင်းမှု ပြုလုပ်နေကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေ သတင်းတစ်ရပ်တွင် ကြေညာသည်။ ယင်းခိုးကျွတ်ပစ်လွှတ်စမ်းသပ်မှုကို တာဝေးပစ်ခံ ကလီးယားထိပ်ဖူးသယ်ဆောင်နိုင်သည့် ခိုးကျွတ်ပစ်လွှတ်မှုအဖြစ် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းက ယုံကြည်

လက်ခံထားကြောင်း သိရသည်။

မြောက်ကိုရီးယား သင်္ဘောများနှင့် မြောက်ကိုရီးယားဆိပ်ကမ်းမှ ထွက်ခွာလာသည့် အခြားတိုင်းပြည်များမှသင်္ဘောများ ဂျပန်ဆိပ်ကမ်းသို့ဝင်ရောက်ခြင်းမပြုရန် တားမြစ်မှုများနှင့်အတူ လူသားချင်းစာနာနားလည်မှု အပါအဝင် အခြားကန့်သတ်မှုများလည်းအရေးယူပိတ်ဆို့မှုအသစ်တွင် ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ ကန့်သတ်မှုများပြုလုပ်ရန် ဆုံးဖြတ်ချက်များကြောင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ မြောက်

ကိုရီးယားသို့ ငွေလွှဲပို့သည့် ပမာဏလည်း သိသာစွာကျဆင်းသွားကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံမှ နိုင်ငံခြားသားအင်ဂျင်နီယာများ ဂျပန်နိုင်ငံအတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခွင့်ကို တားမြစ်ရန် အစိုးရက စီစဉ်နေကြောင်း သိရသည်။ ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဇီအာဘေးက မြောက်ကိုရီးယား နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုကိုတုံ့ပြန်ရန် ၎င်း၏အစိုးရအဖွဲ့ကို အရေးယူပိတ်ဆို့မှုများနှင့်ပတ်သက်

ပြီး ပြင်းပြင်းထန်ထန်ကိုင်တွယ်ရန် တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။

အရေးယူပိတ်ဆို့မှုများ ပြုလုပ်သည့် အစီအစဉ်အပေါ် ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဇီအာဘေးက အမေရိကန်သမ္မတဘားရက်အိုဘားမား၊ တောင်ကိုရီးယားသမ္မတပတ်ဂွန်ဟေးတို့နှင့် သီးခြားဖုန်းဖြင့် ပြောဆိုဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ နိုင်ငံတော်လုံခြုံရေးကောင်စီဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးပြီးနောက် အစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေးတွင် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအပေါ် ပြင်းထန်သောအရေးယူပိတ်ဆို့မှုများ ပြုလုပ်ရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြောက်ကိုရီးယား အေးဂျင့်များက ဂျပန်နိုင်ငံသားများကို ပြန်ပေးဆွဲခြင်းအပေါ် မြောက်ကိုရီးယားအစိုးရက ကြားဝင်ကူညီမှုပြုလုပ်ပြီးနောက် ဂျပန်နိုင်ငံသည် ၂၀၁၄ခုနှစ် ဇူလိုင်လက မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအပေါ် ပြုလုပ်ထားသော အရေးယူပိတ်ဆို့မှုအချို့ကို ရုပ်သိမ်းပေးခဲ့သည်။

(အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

မြောက်ကိုရီးယားဂြိုဟ်တု ကမ္ဘာပတ်လမ်းကြောင်းအတွင်းလှည့်ပတ် နိုင်ငံတကာက ပြင်းပြင်းထန်ထန်တုံ့ပြန်သွားမည်

ဝါရှင်တန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

မကြာသေးမီက မြောက်ကိုရီးယားမှ လွှတ်တင်လိုက်သော ဂြိုဟ်တုသည် ကမ္ဘာပတ်လမ်းကြောင်းအတွင်း လှည့်ပတ်လျက်ရှိသော်လည်း ကမ္ဘာမြေသို့ သတင်းအချက်အလက်များ ပြန်ပို့ပေးနိုင်ခြေမရှိကြောင်း အမေရိကန် သတင်းရပ်ကွက်က ပြောသည်။

ပြုယမ်းအစိုးရအနေဖြင့် ၎င်း၏ခိုးယူနည်းပညာတွင် ထူးခြားသော စွမ်းဆောင်နိုင်မှု အထောက်အထားများကို ယခုအထိတိုင်အောင် မတွေ့ရသေးကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူများက ပြောသည်။

“မြောက်ကိုရီးယားရဲ့ဂြိုဟ်တုကတော့ ကမ္ဘာပတ်လမ်းကြောင်းထဲမှာ ပုံမှန်လှည့်ပတ် သွားလာနေပါပြီ။ သူတို့ရဲ့ ထိန်းချုပ်မှုအောက်မှာတော့ အခက်အခဲတွေရှိနိုင်ပါတယ်” ဟု အမေရိကန် ထိပ်တန်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက အင်္ဂါနေ့တွင် ပြောသည်။

အဆိုပါဂြိုဟ်တုမှာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်က လွှတ်တင်ခဲ့သော ဂြိုဟ်တုနှင့် မတူညီကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။ သို့သော်လည်း ဂြိုဟ်တုသစ်သည် ကမ္ဘာမြေသို့ သတင်းအချက်အလက်များ ပေးပို့နိုင်သည်ဟု မထင်မိကြောင်း အခြားသော သတင်းရပ်ကွက်တစ်ခုက ပြောသည်။

အဆိုပါဂြိုဟ်တုနှင့် ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းအနေဖြင့် ပြင်းပြင်းထန်ထန် တုံ့ပြန်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမေရိကန်သမ္မတဘားရက်အိုဘားမားက ဂျပန်နှင့် ကိုရီးယားခေါင်းဆောင်များအား တနင်္လာနေ့ ညပိုင်းတွင် ဖုန်းဆက်ပြောကြားခဲ့သည်။ (ရိုက်တာ)

ဂျပန်နိုင်ငံ အမျိုးသားအခွန်တော်ဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက်တစ်ခု ဖျက်ဆီးတိုက်ခိုက်ခြင်းခံရ

တိုကျို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ဂျပန်နိုင်ငံအမျိုးသားအခွန်တော်ဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက်တစ်ခု အွန်လိုင်းပေးပို့မှုများကို လက်ခံခြင်းမပြုမီ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့အစောပိုင်းက နှောင့်ယှက်မှုများနှင့်ကြုံတွေ့ခဲ့ကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေသတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။ ဌာနဆိုင်ရာအရာရှိများက ဖြစ်နိုင်သည့် ဆိုက်ဘာတိုက်ခိုက်မှုများကို စုံစမ်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲဝန်းကျင်ခန့်မှစပြီး ယင်းဝက်ဘ်ဆိုက်သည် ငွေလွှဲပို့ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များယွင်းမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး အချို့စာမျက်နှာများကို လက်ခံမှုပြုရာတွင် အဆင်မပြေမှုများနှင့်ကြုံတွေ့ရကြောင်း အရာရှိများကပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းအေဂျင်စီသည် အခွန်ဆောင်မှုများကို လာမည့်အင်္ဂါနေ့တွင် စတင်လက်ခံမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်ရှိအကြံပြုချက်များကို ကိုးကား၍ အေဂျင်စီမှအရာရှိများက အမည်မသိထွက်ပျောက် ဟက်ကာအုပ်စုက အေဂျင်စီဝက်ဘ်ဆိုက်ကို ရည်ရွယ်ချက်ထားတိုက်ခိုက်နေကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သည်။

ထွက်ပျောက်ဟက်ကာအုပ်စုသည် ဝန်ဆောင်မှုပြင်းဆန်ခြင်းနည်းပညာ (DDoS) ကိုအသုံးပြု၍ အရေးကြီးအချက်အလက်များ ခိုးယူမှုပြုရန်ကြိုးစားခြင်းဖြစ်နိုင်ကြောင်း၊ ယင်းနည်းပညာသည် ဝက်ဘ်ဆိုက်များကို အချက်အလက်ဖောင်းပွမှုများဖြစ်စေကာ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုများပေါ်ပေါက်စေနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

ကျော့ဖုံးမှ
 ဖြစ်ခဲ့တယ်။ အခုအချိန်ထိလည်း အများစုလေးစားတာကို ခံရတယ်။ ဒီလို မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်ပတ်လည်ကို နေပြည်တော် တပ်ကုန်းမှာ သွားဖျော်ဖြေရမယ် ဆိုတော့ ပရိသတ်အသစ်တွေနဲ့ တွေ့ရမှာဖြစ်လို့ ရင်ခုန်ပါတယ်”ဟု အဆိုတော် နီနီခင်ဇော်က ပြော သည်။

“တီဗွီကနေ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့် မှာမို့ Channel အတွက် ရင်ခုန် စရာဖြစ်သလို ပရိသတ်အတွက် လည်း ရင်ခုန်စရာဟု ၎င်းကဆိုခဲ့ပြီး MRTV ကို နှစ်(၇၀)ပြည့်မှ နှစ် (၇၀၀)၊ နှစ်(၇၀၀၀)မက အောင်မြင် မှုတွေနဲ့ ရပ်တည်နိုင်ပါစေလို့

ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါတယ်”ဟု လည်း ၎င်းက တစ်ဆက်တည်း ဆုမွန် ခြေခဲ့သည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားကို ၁၉၈၀ ပြည့်နှစ်တွင် စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီး မြန်မာ့အသံကို ၁၉၄၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် စတင် တည်ထောင်ခဲ့၍ ယခုနှစ်လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် မြန်မာ့ အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှာ နှစ်ပေါင်း (၇၀)ပြည့်တော့မည်ဖြစ်သည်။

သို့အတွက် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့် အထိမ်း အမှတ်အဖြစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်မှ စတင်၍ ၁၅ ရက်အထိ ရေဒီယို အစီအစဉ်များနှင့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားတို့မှ ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်

များဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်လျက် ရှိသည်။

“မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်မှာ ပါဝင်သီဆိုခွင့် ရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ သီချင်းအေးလေးတွေပဲ ဆိုဖြစ်မှာပါ။ ဒီပွဲနဲ့လိုက်ဖက်မယ့် သီချင်း လေး၊ ငါးပုဒ်တော့ ဆိုမယ်။ မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြားက နှစ်(၇၀)ပြည့် ဆိုတော့ နည်းတဲ့သက်တမ်း မဟုတ်ဘူး။ အလွန်အောင်မြင်ခဲ့ တယ်။ အခုချိန်အထိ ရပ်တည်နိုင်ခဲ့ တယ်။ နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာလည်း ရပ်တည်နိုင်ပါစေလို့ ဆုတောင်းပါ တယ်”ဟု တေးသံရှင် ချမ်းချမ်းက ပြောသည်။

အဆိုတော်ဝေလ၏ “မိတ်ကပ်

မကြိုက်သော သီချင်းများ၊ ခင်လေး စိမ်းတယ်၊ သူငယ်တန်း၊ ပြတ်တုန်း လပ်တုန်း ၂၃” တေးသီချင်းများက လည်း ပွဲမဝင်ခင်လေ့ကျင့်စဉ်မှာပင် ရင်ခုန်စေခဲ့သည်။

“မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်မှာ ဝင်ရောက်ဖျော်ဖြေ ရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ သီဆိုရတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါ တယ်။ မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြား က တစ်ကြိမ်တစ်ခါမှ ဒီလိုမလုပ်ဖူး ဘူး။ နှစ်(၇၀)ပြည့်မှာ အခြားအဆို တော်တွေ အများကြီးနဲ့ ပွဲလုပ်တာ ကောင်းပါတယ်။ နောက်နှစ်တွေ လည်း လုပ်နိုင်ပါစေလို့ ဆုတောင်းပါ တယ်။ မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြား က ထုတ်လွှင့်မှုအနေနဲ့ အလွန်ကောင်း ပါတယ်။ နှစ်ပေါင်းများစွာ အောင် မြင်ခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း များစွာ ဆက်လက်တည်တံ့ပါစေလို့ ဆုတောင်းပါတယ်”ဟု အဆိုတော် ဝေလက ပြောသည်။

ရန်ကုန်မြို့ (၉)မိုင်ရှိ အင်ပါယာ တေးဂီတအဖွဲ့ စတူဒီယို၌ အင်ပါယာ တေးဂီတအဖွဲ့၏ ဂီတစွမ်းပကား လက်သံများကား လေ့ကျင့်စဉ်မှာပင် ပြောင်မြောက်လှသည်။

“မြန်မာ့အသံနဲ့ ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်မှာ သီချင်းသီဆိုမှုတွေ အတွက် တီးဝိုင်းအနေနဲ့ သီချင်းတိုက် နေတာဖြစ်ပါတယ်။ MRTV က ဒီပွဲအစီအစဉ်ကို တစ်ခါမှတိုက်ရိုက် ထုတ်လွှင့်မှုမရှိဘဲ အခုအကူအညီ တောင်းတယ်။ ဒါကြောင့် တီးဝိုင်း အပါအဝင် တေးသံရှင်ခုနစ်ဦး



အင်ပါယာတေးဂီတအဖွဲ့ မန်နေဂျာ ဦးသန့်ဇော်



ဝေလ

ဖျော်ဖြေမှာပါ။ တေးသံရှင်တွေ ကတော့ ဇော်ဝင်းထွဋ်အပါအဝင် ရင်ပိုင်၊ ဇော်ပိုင်၊ ဝေလ၊ ချမ်းချမ်း၊ နီနီခင်ဇော်နဲ့ ဆုန့်သင်းပါရီတို့ပါ ပါတယ်”ဟု အင်ပါယာတေးဂီတအဖွဲ့ မန်နေဂျာ ဦးသန့်ဇော်က ပြောသည်။

“အင်ပါယာ တီးဝိုင်းအနေနဲ့ နှစ်(၇၀)ပြည့်မှာ ပျော်ရွှင်စွာ ဆင်နွှဲ မှာပါ။ မြို့ကြီးတွေမှာ အများဆုံး ဖျော်ဖြေခဲ့တာ၊ အခုနယ်မြို့လေးမှာ သီဆိုဖျော်ဖြေရမယ့် ခံစားချက် ကတော့ မတူဘူးပေါ့။ တပ်ကုန်းမှာ ပရိသတ်အသစ်တွေနဲ့ တွေ့ရမှာ ရင်ခုန်ပါတယ်။ နှစ်(၇၀)ပြည့်ပွဲမှာ MRTV ဝန်ထမ်းတွေအပြင် အနီး အနားက ပရိသတ်တွေပါ ကြည့်ကြ မယ်လို့ သိရပါတယ်။ MRTV နှစ် (၇၀)ပြည့်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်း များစွာ ဆက်လက်တည်တံ့နိုင်ပါစေ လို့ အင်ပါယာတီးဝိုင်းကိုယ်စား

ဆုတောင်းပါတယ်”ဟု ၎င်းကပြော သည်။

ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အပြီး ၁၉၄၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ ဝင်ဒါမီယာရီ လူနေတိုက် အိမ်တစ်လုံး၌ ဗမာ့အသံ (Burma Broadcasting Service -BBS)ဟု စတင်သန္ဓေတည်ခဲ့ပြီး ထိုမှ မြန်မာ့ အသံ၊ ယင်းမှ ပြန်ကြားပေးရန်၊ ဖျော်ဖြေပေးရန်၊ ပညာပေးရန်ဟူသည့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား အဖြစ် ဆင့်ကဲဖြစ်တည်လာခဲ့သည့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား သည် မကြာမီရက်များအတွင်း နှစ်ပေါင်း(၇၀) တိုင်ချေတော့မည်။ သို့အတွက် အနုပညာရှင်များသာမက မြန်မာပြည်သူ အပေါင်းကလည်း ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူစွာဖြင့် ပါဝင် ဆင်နွှဲကြပါစို့ဟု နှိုးဆော်လိုက်ပါ သည်။



စတူဒီယို၌ အင်ပါယာတေးဂီတအဖွဲ့ လေ့ကျင့်စဉ်။

ကျော့ဖုံးမှ
 ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းမှ နေလင်းထွန်းနှင့် ဟိန်းသီဟဇော်တို့နှစ်ဦးသာ လာရောက်လေ့ကျင့်ခဲ့ခြင်းမရှိပေ။ ထို့ပြင် ဒဏ်ရာ ပြဿနာကြောင့် ကလပ် အသင်းများတွင် ပါဝင်ကစားနိုင်ခြင်းမရှိသေးသည့် စကားသမားများလည်း လာရောက်လေ့ကျင့်ခဲ့ပြီး ဒူးဒဏ်ရာကြောင့် ကာလရှည်ကြာစွာ အနားယူနေ ရသည့် ကွင်းလယ်လူ ငြိမ်းချမ်းအောင်မှာလည်း အသင်းနှင့်အတူ စတင် လေ့ကျင့်ခဲ့သည်။ နည်းပြချုပ် ဂတ်ဖရိုင်းဒရစ်သည် ငြိမ်းချမ်းအောင်ကို ကျော်မင်းဦးနှင့် တွဲဖက်ကာ အပေါ်စားလေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်စေခဲ့သည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်က စတင်လေ့ကျင့် ခဲ့ပြီး မတ် ၁၀ ရက်အထိ အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့များတွင် ထပ်မံလေ့ကျင့်သွား မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် မတ် ၂၉ ရက်တွင် ကမ္ဘာ့ဖလား ခြေစစ်ပွဲနောက်ဆုံးပွဲစဉ်အဖြစ် လက်ဘနွန်အသင်းနှင့် အဝေးကွင်းပွဲ ယှဉ်ပြိုင် ရမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းပွဲမတိုင်မီ မတ် ၂၃ ရက်၌ စင်ကာပူ လက်ရွေးစင်အသင်း နှင့် ခြေစမ်းမည်ဖြစ်သည်။

နေရာကွက်ကျား မိုးဆက်လက်ရွာမည်
 နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ အများအားဖြင့် သာယာမည်။ မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အထက်ပိုင်း နှင့် ကချင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးဆက်လက်ရွာမည်။

သစ်တာကြိုးဝိုင်းများအတွင်း ကော်ဖီစိုက်ကေ ပြုစုထိန်းသိမ်းမှုကွင်းဆင်းစစ်ဆေးပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုမည် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များရှင်းလင်း

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
 ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေး နှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ပြင်ဦးလွင် မြို့နယ် သစ်တောနယ်မြေများ အတွင်းရှိ သစ်တာကြိုးဝိုင်းလေးခု အတွင်း လုပ်ငန်းရှင် ၆၀၅ ဦး၏ ကော်ဖီစိုက်ပျိုးထားသည့် ၁၁၅၅၂ ဧက စိုက်ပျိုးပြုစုထိန်းသိမ်းထားမှု ကို ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ဥပဒေ နှင့်အညီ လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုမည့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့် လုပ်ငန်းစဉ် များအား ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်း အခမ်းအနားကို နေပြည်တော်



သစ်တောဦးစီးဌာန အကြောင်းခန်းမ၌ ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပ သည့်။ (အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါရှင်းလင်းပွဲကို ကော်ဖီ စိုက်ပျိုးသည့် လုပ်ငန်းရှင်စုစုပေါင်း ၄၄၄ ဦး တက်ရောက်၍ ဆွေးနွေး မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)

တစ်ဦး၊ ဂျာနယ်ထုတ်ဝေခွင့်ရရှိဦး၊ မဂ္ဂဇင်းထုတ်ဝေခွင့်ရရှိဦး၊ အထွေထွေ ထုတ်ဝေခွင့် ၁၂ ဦး၊ ပေါင်းလုပ်ငန်းအသစ် ၂၈ ဦးနှင့် သတင်းအေဂျင်စီ အသစ်တစ်ဦးတို့အား အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ ထုတ်ပေးရန်ခွင့်ပြုပေး ခဲ့ပါသည်။ ထုတ်ဝေသူအမည်ပြောင်း ၁၂ ဦးတို့ကိုလည်း ခွင့်ပြုပေးခဲ့ပါ သည်။

ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း နည်းဥပဒေများပြဋ္ဌာန်းသည့် ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ယနေ့အထိ ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းအတွက် သက်တမ်းတိုး ၁၀၄၃ ဦးနှင့် အသစ်လျှောက်ထားသူ ၂၆၂ ဦး၊ ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း အတွက်သက်တမ်းတိုး ၉၉၁ ဦးနှင့်အသစ်လျှောက်ထားသူ ၇၁၅ ဦး၊ သတင်း အေဂျင်စီလုပ်ငန်းအသစ် လျှောက်ထားသူ ၂၆ ဦး စုစုပေါင်း ပုံနှိပ်ခြင်း၊ ထုတ်ဝေခြင်းနှင့် သတင်းအေဂျင်စီလုပ်ငန်း အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ် ၃၀၃၇ စောင်အား စိစစ်ခွင့်ပြုပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ပုံနှိပ်သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားသူတစ်ဦးနှင့် မဂ္ဂဇင်းအသစ် လျှောက်ထားသူ သုံးဦးတို့အား အချက်အလက်များ စိစစ်ဆောင်ရွက်ဆဲ ဖြစ်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းထုတ်ပြန်ချက်
ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း အသစ်လျှောက်ထားခြင်းများနှင့် သက်တမ်းတိုးခြင်းများအား ခွင့်ပြုပေးနေမှုအခြေအနေ

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်ထောင်စုအစိုးရ၏ သဘောတူညီ ချက်ဖြင့် ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း နည်းဥပဒေများကို အမိန့် ကြော်ငြာစာအမှတ် (၄၈/၂၀၁၄)ဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီက ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ် အသစ်လျှောက်ထားခြင်း၊ ၁၉၆၂ ခုနှစ် ပုံနှိပ်သူများနှင့် ထုတ်ဝေသူများ မှတ်ပုံတင်ဥပဒေအရ ထုတ်ပေးထားသည့် မှတ်ပုံတင်သက်သေခံလက်မှတ် ရရှိထားသူများ၏ သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားခြင်း၊ လုပ်ငန်းအမည်ပြောင်း ခြင်းနှင့် ပုံနှိပ်သူ/ထုတ်ဝေသူ အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားခြင်းတို့ကို စီမံ ခန့်ခွဲရေးကော်မတီအစည်းအဝေးများဖြင့် စိစစ်၍ခွင့်ပြုပေးလျက် ရှိပါသည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ရာ ၁၀-၂-၂၀၁၆ ရက်နေ့က ပြုလုပ်သော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီအစည်းအဝေးတွင် ပုံနှိပ် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားသူနှစ်ဦး၊ ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းအသစ်လျှောက်ထားသူ တစ်ဦး၊ ထုတ်ဝေခွင့်အတွက် အသစ်လျှောက်ထားသူ သတင်းစာထုတ်ဝေခွင့်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ထောင်စု တည်တံ့ခဲသော (၆၉)နှစ် အချိန်ကာလနှင့် စစ်မှန်သောချစ်ခြင်းတရား

ကြယ်စင်ပေသင်

နေပြည်တော်၏ ဖေဖော်ဝါရီလ ဆောင်းရာသီကား သဘာဝကျကျ အေးမြနေဆဲဖြစ်သည်။ ဆောင်းရာသီ၏အေးမြမှုကို အခန်းအတွင်း၌ခံစားရင်း အမိမြန်မာနိုင်ငံ၏ သမိုင်းဝင်ခဲသော၊ သမိုင်းတင်ခဲသော ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့အကြောင်း ခေါင်းထဲရောက်လာသည်။ ဤနေ့၌အချိန်အခါနီးလာတိုင်းညီညွတ်ခြင်း၊ စည်းလုံးခြင်း၊ ချစ်ခင်ခြင်း စသည့် ပေါင်းစည်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်သောအတွေးတို့သည် အစဆွဲထုတ်စရာမလိုဘဲ ခေါင်းထဲမှ အလိုအလျောက်ထွက်လာကြ၏။ မကြာမီကျရောက်တော့မည့် ပြည်ထောင်စုနေ့အတွက် အခမ်းအနားများ နိုင်ငံအနှံ့ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ပြင်ဆင်နေကြပေတော့မည်။ ယခုနှစ်တွင် သွေးချင်းညီအစ်ကိုတို့ညီညွတ်ပြု၍ ပြည်ထောင်စုတည်ခဲသည့်မှာ အချိန်ကာလအားဖြင့် ၆၉ နှစ်ပင်ရှိခဲ့ပြီ။

ပြည်ထောင်စုနေ့ အကြောင်းတွေးနေခိုက် တိုက်တိုက်ဆိုင်ဆိုင်မိတ်ဆွေတစ်ယောက်ဆီမှ (၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ဟု ရေးသားထားသော စာအိတ်လေးတစ်အိတ်ရောက်လာသည်။ စာအိတ်ကို ဖွင့်ကြည့်လိုက်သောအခါ ပြည်ထောင်စု အမှတ်တရ ပို့စကတ်လေးကို တွေ့လိုက်ရသည်။ ထိုပို့စကတ်လေးကိုကြည့်ရင်း ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုနေ့နိုင်ငံတော်အလံအလေးပြပွဲအခမ်းအနားသို့ စာရေးသူတက်ရောက်ခွင့်ရခဲ့သည်ကို ပြန်လည်သတိရလာမိသည်။ အခမ်းအနားကို နေပြည်တော်မြို့တော်ခန်းမရှေ့၌ ကျင်းပသည်။ တက်ရောက်ခွင့်ရသူများမှာ အစမ်းလေ့ကျင့်မှုအတွက် ပထမနှစ်ရက်သွားရောက်ရသည်။ အိမ်မှ နံနက်စောစော၅နာရီခွဲတွင် ထွက်၍ ၆ နာရီထိုးခါနီးတွင် အခမ်းအနားကျင်းပမည့် နေရာတွင်ရောက်ရှိနေရာယူသည်။ အနွေးထည်ထူထူဝတ်လာခဲ့သော်လည်း ခေါင်းအဆောင်းပါမလာခဲ့။ အနွေးထည်က အအေးဒဏ်ကို ပြည့်ပြည့်ဝဝအကာအကွယ်မပေးနိုင်။ အအေးဒဏ်ကို သတိပြုနေရင်း အခမ်းအနားစင်မြင့်ဆီသို့ လှမ်းကြည့်လိုက်သောအခါ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့နှင့် စစ်တီးဝိုင်းက စင်မြင့်ရှေ့ရောက်ရှိပြီး သတိအနေအထားယူနေလေပြီ။ ပရိသတ်များ မတ်တတ်ရပ်၍ နိုင်ငံတော်အလံကို အရှိအသေပြုရတော့မည့်အချိန်တွင် အလံတိုင်ထိပ်ရှိ အလံတော်ကို တစ်ချက်လှမ်းမျှော်ကြည့်မိသည်။ နိုင်ငံတော်အလံက နှင်းမှုန်ကြားထဲ တစ်ချက်တစ်ချက်ပွင့်လင်းလျက်ရှိနေသည်။

ထိုသို့ကြည့်နေရင်း မိနှစ်အနည်းငယ်အတွင်း စာရေးသူ၏ စိတ်အလျဉ်သည် အေးမြသောဆောင်းနှင့်မှုန်များကို ဖြတ်ကျော်၍ လွန်ခဲ့သော ၆၉ နှစ်က ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ပင်လုံမြို့ကလေး၏ မြင်ကွင်းများဆီသို့ ရောက်ရှိသွားသည်။ ယခုအချိန်ကဲ့သို့ ဆောင်းရာသီကာလ၊ ထိုမြို့လေးတွင် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနှင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များသည် ပင်လုံစာချုပ်ချုပ်ဆိုမည့် အခမ်းအနားကြီးထဲတွင် ရှိခဲ့ကြလိမ့်မည်။ ပြင်းထန်လှသည့် တောင်ပေါ်ဒေသ၏ အအေးဒဏ်ကို သတိမမူ၊ ဂရုမပြုနိုင်ဘဲ နိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုရရှိနိုင်ရေးပေါ်တွင်သာ အာရုံညွတ်နေကြပေလိမ့်မည်။

ပင်လုံမြို့လေးတွင် ချုပ်ဆိုခဲ့သောပင်လုံစာချုပ်သည် ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၂၇ ရက်နေ့တွင် လန်ဒန်တွင်ချုပ်ဆိုခဲ့သော အောင်ဆန်း-အက်တလီစာချုပ်ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော အကျိုးဆက်ဖြစ်သည်။ ဗြိတိသျှတို့သည် မြန်မာနိုင်ငံကို လွတ်လပ်ရေးပြန်လည်ပေးရတော့မည့် အခြေအနေရှိလာသောအခါ ၎င်းတို့၏အကျိုးစီးပွားအတွက် ဆက်လက်အုပ်ချုပ်အမြတ်ထုတ်လိုသော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် တောင်တန်းဒေသများကို ချန်လှပ်နိုင်ရန် ကြိုးစားခဲ့ကြသည်။ အောင်ဆန်း-အက်တလီ စာချုပ်ထဲတွင်တောင်တန်းဒေသနှင့် ပြည်မတို့ အတူတကွ လွတ်လပ်ရေးရလိုသည့် ဆန္ဒရှိကြောင်းကို သက်သေပြနိုင်ရမည့် အခြေအနေကိုပါ ထည့်သွင်းချုပ်ဆိုလျက် ထိန်းချုပ်ထားသကဲ့သို့ တောင်တန်းဒေသနှင့် မြန်မာပြည်မ မပူးပေါင်းနိုင်ရေးအတွက်ကိုလည်း နည်းလမ်းအမျိုးမျိုးဖြင့် သွေးခွဲမှုများလုပ်ဆောင်ခဲ့ကြသည်။ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း လန်ဒန်တွင်ရောက်ရှိနေချိန် မှာပင်လျှင် မြန်မာနိုင်ငံတောင်တန်းဒေသများ၌ ဗြိတိသျှတို့ သွေးခွဲမှုများလုပ်ဆောင်နေခဲ့သည်။ အောင်ဆန်း-အက်တလီစာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီးသည့်နှစ်တစ်ပြိုင်နက် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ချက်ချင်းပြန်လည်ရောက်ရှိလာပြီး ပင်လုံသဘောတူညီမှုအတွက် စည်းရုံးလုပ်ဆောင်ခဲ့ရ၏။ ခက်ခဲပင်ပန်းသော ကြိုးစားအားထုတ်မှုများ အလွန်တွင် ပင်လုံသဘောတူညီမှုစာချုပ်ကိုချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ကြသည်။ သို့သော် ဗြိတိသျှတို့သည် လက်မခံနိုင်သေးဘဲစုံစမ်းရေးကော်မတီတစ်ရပ်ဖွဲ့စည်းကာ တောင်တန်းဒေသများမှ တိုင်းရင်းသားတို့၏ ဆန္ဒများကို ထပ်မံစုံစမ်းခဲ့ပြန်သည်။ ထိုစုံစမ်းရေး ကော်မတီမှအစီရင်ခံစာကို လက်ခံနိုင်သောအခါမှသာ ပင်လုံစာချုပ်ကို အတည်ပြုပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဗြိတိသျှတို့အနေဖြင့် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို စမ်းသပ်သည့်သဘော



၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ (၆၈)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အခမ်းအနား ပင်လုံပြည်ထောင်စုကျောက်တိုင်တွင် ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားများ စုပေါင်း၍ စည်းလုံးခြင်းအတွက်သီရင်းတစ်ပုဒ် သီချင်းဖြင့် တပျော်တမ်း ကပြဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်း (၀၂.၂.၂၀၁၅)

ဖြစ်ခဲ့၏။ သို့သော် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့ရရှိထားသော စည်းလုံးညီညွတ်မှုမှာ အစစ်အမှန်ဖြစ်ကြောင်း ဗိုလ်ချုပ်နှင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များက ဗြိတိသျှတို့ကို ရဲရင့်စွာပြောဆိုခဲ့သော်လည်း

ယခုကဲ့သို့ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများ ကိုယ့်မြေကိုယ့်ရေတွက် ကိုယ့်မင်းကိုယ့်ချင်းနှင့် နေထိုင်နိုင်စွမ်းရှိနေခြင်းမှာ လွန်ခဲ့သော ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့က ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ပင်လုံမြို့တွင် ဖြစ်ထွန်းခဲ့သော တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုတို့ စည်းလုံးညီညွတ်ပါကြောင်း ထပ်လောင်းသက်သေပြနိုင်သည့် ပင်လုံစာချုပ်ကြောင့်ပင်ဖြစ်သည်။ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းသည် ပင်လုံစာချုပ်တွင် တိုင်းရင်းသားများလက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရေးအတွက် စည်းရုံးပြောဆိုရာတွင် ကတိကဝတ်များစွာဖြင့် ဆွဲဆောင်စည်းရုံးခဲ့သော်လည်း အဓိကအားဖြင့် ချစ်ခြင်းတရားပေါ်တွင် အခြေခံ၍သာ အောင်မြင်စွာ ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပေသည်။ ဗိုလ်ချုပ်၏ ရိုးသားမှု၊ ပွင့်လင်းမှု၊ စေတနာမှန်မှုများသည် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုများပေါ်တွင်ထားရှိသည့် စစ်မှန်သော ချစ်ခြင်းတရားသာဖြစ်ပေသည်။ အမှန်းသည် ပျက်စီးခြင်းကိုသာဖြစ်စေပြီး ချစ်ခြင်းဖြင့်သာ ကောင်းကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုကို တည်ဆောက်နိုင်ပေမည်။ ထို့ကြောင့်လည်း ဗိုလ်ချုပ်ရရှိခဲ့သော စည်းလုံးချစ်ခင်မှုကောင်းကျိုးသည် ချစ်ခြင်းအားဖြင့်သာ ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု တထစ်ချပြောဆိုနိုင်ခြင်းဖြစ်သည်။

မိတ်ဆွေဖြစ်သူပေးခဲ့သော ပြည်ထောင်စုနေ့ပို့စကတ်လေး၏ နောက်ကျောဘက်တွင် ရေးသားထားသော ယခုနှစ် (၆၉) နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များကို ပြန်ကြည့်မိသည်။

- ပြည်ထောင်စုကြီး ထာဝရတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးနှင့် တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်မွေးမြူရေး၊
- ပြည်ထောင်စုကြီးအတွင်း တိုင်းရင်းသားအားလုံး ဥမကွဲသိုက်မပျက်

အတူတကွ ပူးပေါင်းနေထိုင်ရေး၊

- ရရှိထားပြီးဖြစ်သည့် အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်ရေး၊
- တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးကို နိုင်ငံသားအားလုံး အသိစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး၊
- တိုင်းပြည်၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တိုင်းရင်းသားအားလုံးတက်ညီလက်ညီ ပိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

ဦးတည်ချက်များအားလုံးသည် ပြည်ထောင်စုအတွင်းမှိုတင်းနေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများအားလုံး၏ ရေရှည်အကျိုးစီးပွားဆီသို့ လည်းကောင်း၊ ခိုင်မြဲသောချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုဆီသို့ လည်းကောင်း ဦးတည်ထားသည်ကိုတွေ့ရသည်။ ဦးတည်ချက်များအားလုံး၏ အခြေခံအုတ်မြစ်သည် ချစ်ခြင်းတရားသာဖြစ်ပေလိမ့်မည်။ မည်သည့်စနစ်ပင်ကျင့်သုံးသည်ဖြစ်စေ၊ တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများကြားတွင် စစ်မှန်သောချစ်ခြင်းတရားကို တည်ဆောက်ထားနိုင်မှသာလျှင် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ပြည်ထောင်စုကိုတည်ဆောက်ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ပေမည်။ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကိုအခြေခံ၍ မတိုက်ဆိုင်မှုများစွာဖြင့် ဖြတ်သန်းခဲ့ရသော်လည်း ယခုထက်တိုင် ဥမကွဲ သိုက်မပျက်၊ မြန်မာပြည်မြေပုံမပျက် တည်ရှိနိုင်စွမ်းရှိနေခြင်းသည် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနှင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ ပင်လုံစာချုပ်အပေါ် အခြေခံသော ချစ်ခြင်းတရားကြောင့်သာဖြစ်သည်။ ယခုအချိန်တွင် ခေတ်ကာလအခြေအနေနှင့်လိုက်လျောညီထွေရှိပြီး လက်တွေ့ကျကျ တွေးခေါ်စဉ်းစားမှုများဖြင့် စာချုပ်စာတမ်းများထက် ပိုမိုခိုင်မာသော ချစ်ခြင်းတရားများထွန်းကားလာစေရန် အားထုတ်ကြရတော့မည်။ တစ်မြေတည်းနေ၊ တစ်ရေတည်းသောက် တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများကြား ကိုယ်ချင်းစာနာမှု၊ အပြန်အလှန် နားလည်မှုများဖြင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းကာ ယုံကြည်မှုများ တည်ဆောက်၍ သဘောထားမတိုက်ဆိုင်မှုများကို ကျော်လွှားကြရမည်။ အမှန်းတရား အာယာတများကိုလည်း ကျော်လွှားနိုင်ကြလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်သည်။

လွန်ခဲ့သော ဆယ်စုနှစ်ခုနှစ်စုနီးပါးက ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနှင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်ကြီးများ ချစ်ခြင်းတရားများပေါင်းစည်းတည်ဆောက်ခဲ့သော ပြည်ထောင်စုကြီး ကမ္ဘာတည်သရွေ့ဆက်လက်တည်တံ့စေရန်အတွက် ဤမြေဤရေပေါ်ရှိ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုများအားလုံးတွင် သမိုင်းပေးတာဝန်တစ်ရပ်အဖြစ်ရှိနေသည်။ ထို့ကြောင့် ယခုပစ္စုပ္ပန်ကာလ အမိမြန်မာမြေပေါ်မှိုတင်းနေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကို မောင်နှမများအားလုံး၏ စစ်မှန်သည့် ချစ်ခြင်းတရားခွန်အားများ ပိုမိုအားကောင်းလာစေရေး ဆုတောင်း မျှော်လင့်လျက်ရှိနေကြလိမ့်မည်ဖြစ်ပေတည်း။ ။

မည်သည့် စနစ်ပင်ကျင့်သုံးသည်ဖြစ်စေ၊ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကို မောင်နှမများကြားတွင် စစ်မှန်သောချစ်ခြင်းတရားကို တည်ဆောက်ထားနိုင်မှသာလျှင် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ပေမည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး



ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး တတိယနေ့ ကျင်းပစဉ်။

ရှေးဦးစွာ

မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၆)မှ ဒေါက်တာစိုင်းဆိုင်ကျောက်ဆမ်၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် တောင်ငူမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးခင်မောင်သန်းတို့ အပါအဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်သွားရန် လျာထားကြောင်း ကြေညာသည်။

လွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီကို ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ရခိုင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၆)မှ ဦးအေးသာအောင်၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများအဖြစ် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၆)မှ ဦးဇော်မင်းနှင့် နောင်ချိုမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးထွန်းအောင်(ခ) ဦးထွန်းထွန်းဟိန်၊ အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၃)မှ ဒေါက်တာမြတ်ဉာဏစိုးနှင့် တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ကျိုင်းတုံမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစတီဖန်တို့အပါအဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းရန် အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာသည်။

ဒုတိယအကြိမ် ကယားပြည်နယ်လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

လွိုင်ကော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ဒုတိယအကြိမ် ကယားပြည်နယ်လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကယားပြည်နယ် လွှတ်တော်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဒုတိယအကြိမ် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

စစ်ကိုင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ဒုတိယအကြိမ် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဒုတိယအကြိမ် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

မကွေး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ဒုတိယအကြိမ် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဒုတိယအကြိမ် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

တနင်္သာရီ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ဒုတိယအကြိမ် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီ အမည်စာရင်း

Table with 4 columns: No., Name, Position, and District. It lists members of the Joint Committee for Draft Legislation, including names like U Aung Mye Thein, U Aung Mye Thazun, and U Aung Mye Thazun.

ဒုတိယအကြိမ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဆက်လက်ကျင်းပ

မန္တလေး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ဒုတိယအကြိမ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး တတိယနေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်၌ ဆက်လက်ကျင်းပသည်။



(၆၉)နှစ်မြောက်ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုရက်ပြုသောအားဖြင့် အိမ်ခြံမြေနယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ညောင်ကုန်း-ချောင်းဖျား-သရက်ကုန်းကျေးလက်ကျောက်ချောလမ်းဖွင့်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက်က ကျင်းပရာ အိမ်ခြံမြေနယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြသန်း၊ မြောင်းမြခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးသန့်ဇင်သိန်း၊ အိမ်ခြံမြေနယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလှထွဋ်တို့က ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။

တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌအမည်စာရင်းများ

ကချင်ပြည်နယ်	- ဦးထွန်းတင်(ဗန်းမော်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးဒိန်ခန့်(ပုတာအိုမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ကယားပြည်နယ်	- ဦးလှထွေး(ရှားတောမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးတင်မြင့်(လွိုင်ကော်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ကရင်ပြည်နယ်	- ဦးစောချစ်ခင်(လွိုင်ဘွဲ့မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဒေါ်နန်းသူဇာဝင်း (ကော့ကရိတ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ချင်းပြည်နယ်	- ဦးဝိသုဒ္ဓိ(ဟားခါးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးအောင်သန်း(မင်းတပ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	- ဦးသန်း(ကသာမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးဘိုသန်းညွန့်(အင်းတော်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	- ဦးအောင်ကျော်ဦး(ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဒေါက်တာခင်မောင်ဌေး(ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	- ဦးတာ(စလင်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးဇော်မျိုးဝင်း (မြို့သစ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	- ဦးခင်မောင်ရင် (လက်ပံတန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးကြည်ဇင် (ကျောက်တံခါးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	- ဦးအောင်ကျော်ခိုင် (အင်္ဂပူမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးစံမင်းအောင် (ဘိုကလေးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	- ဦးတင်မောင်ထွန်း(ဒဂုံမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးလင်းနိုင်မြင့် (ကမာရွတ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	- ဦးခင်မောင်အေး(ထားဝယ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးကြည်စိုး (ရေဖြူမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
မွန်ပြည်နယ်	- ဒေါ်တင်အိ(သံဖြူဇရပ်မြို့ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးမင်းမင်းဦး (ဘီးလင်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ရခိုင်ပြည်နယ်	- ဦးစံကျော်လှ (ပုဏ္ဏားကျွန်း မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် -၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးဖိုးမင်း (ရေသေတောင် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ရှမ်းပြည်နယ်	- ဦးစိုင်းလုံးဆိုင် (ကျိုင်းတုံ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၁)	ဥက္ကဋ္ဌ
	- ဦးစင်အောင်မြတ် (ရွာငါးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်-၂)	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ

ရှေ့ဖုံးမှ

“တစ်နှစ်အတွင်း ပြန်မဆပ်နိုင်ဘူးဆိုရင်တော့ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီကို ပြန်လျှောက်ထားရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အရင်တုန်းက ဒီလို မီးလောင်မှုဖြစ်စဉ်တွေမှာ ပြန်လည်ညှိနှိုင်းပေးတာတွေ လည်းရှိပါတယ်” ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ဇန်နဝါရီ ၉ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သော အဆိုပါ ဈေးမီးလောင်မှုကြောင့် ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၁၆၃၆ ခန်း ဆုံးရှုံးမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ၎င်းတို့၏စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ပြန်လည် ထူထောင်ရေးအတွက် လိုအပ်လျက်ရှိသည့်ငွေကြေးကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဘဏ်က

ငွေကျပ်တစ်ဘီလီယံကို အချိုးကျထုတ်ချေးပေးသွားမည် ဖြစ်၍ လျှောက်ထားသူ ၆၅၁ ဦးရှိသည့်အနက် တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် ၁၄ သိန်းအထက် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မီးဘေးသင့်ဆိုင်ခန်းပိုင်ရှင်များအား နိုင်ငံတော်၏ထောက်ပံ့ကြေးအဖြစ် ထောက်ပံ့ပေးသွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိရာ ဆိုင်ရှင်တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ်ခုနစ်သိန်း အထိရရှိနိုင်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမှ သိရသည်။

ချေးငွေများကို သက်ဆိုင်ရာဆိုင်ခန်းအထောက်အထား များနှင့်အတူ စည်ပင်ဘဏ်တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်မှ စတင်ကာ ထုတ်ချေးပေးသွားရန်စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကျိုက်ဒုံတိုက်နယ်ဆေးရုံ၌ ဆိုလာဖြင့် ၂၄ နာရီ မီးလင်းပြီ

ကျိုက်ဒုံ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ကရင်ပြည်နယ် ကော့ကရိတ်ခရိုင် ကျိုက်ဒုံမြို့ တိုက်နယ်ဆေးရုံမီးလင်းရေးအတွက် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး ဆိုလာပြားနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ဂျပန်နိုင်ငံ (BHA) အဖွဲ့၏ လှူဒါန်းမှုဖြင့် ဆေးရုံနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ၌ ဖေဖော်ဝါရီ ဒုတိယပတ်က ဆိုလာစနစ်ဖြင့် စတင်မီးလင်းပြုပြင်ကြောင်း သိရသည်။

ဆိုလာတပ်ဆင်မှုကို Earth Renewable Energy Co., Ltd. က တာဝန်ယူတပ်ဆင်ပေးပြီး ဆိုလာပြား တစ်ချပ်လျှင် ၁၄၅ ဝပ် အချပ် ၂၀၊ ဘက်ထရီ ၁၅၀ (mAh) ၂၄လုံး၊ ဝပ် ၂၀၀၀ အင်ဗာတာတစ်လုံး၊ LED မီးလုံး ၇ ဝပ် ၁၂ လုံး၊ ၅ ဝပ် ၄၈ လုံး၊ ဆော့ကတ် ရစ်ပေါက်ပါရှိပြီး တန်ဖိုးငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ဆိုလာများအသုံးပြုနိုင်စေရေးအတွက် ဂျပန်နိုင်ငံ (BHN) အဖွဲ့ တာဝန်ခံတစ်ဦးက ဆိုလာအသုံးပြုမှုကို လက်တွေ့ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျိုက်ဒုံ (ပြန်/ဆက်)



မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်

၁၁-၂-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့)	ညပိုင်း
နံနက်ပိုင်း	၁၇း၁၅ - မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားပြင်ပမှ ကြည့်ရှုခံစားတစ်ခါကတေးများ
၆ :၀၀ - တောင်တန်းသာသနာပြုဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	၁၇း၃၅ - ထာဝရပြည်ထောင်စုရဲ့ စွမ်းအား (NRC)
၇း၃၅ - အနုပညာသတင်းအစီအစဉ်	၁၈း၁၀ - MRTV
၁၃း၁၀ - သုခုမရင်ခွင် အငြိမ့်သဘင် တစ်နိုင်လုံးရွှေအငြိမ့်	အနာဂတ်လင်းလက်တောက်ပလျက်

၁၈း၄၀ - တွေ့ကြုံဝေမျှတိုင်းရင်းသားဝန်ထမ်းများ ရဲ့ဘဝ (NRC)	၂၀း၃၅ - မိုးလေဝသအခြေအနေ
၁၉း၁၀ - မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀) ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ဆိုကြမယ်၊ ဖျော်ကြမယ် ဆု(၃)ကြိမ်နှင့်အထက် ရရှိသူများ၏ ဖျော်ဖြေမှုအစီအစဉ်	၂၁း၀၀ - ပြည်ထောင်စုအမွေပင်လုံခြုံ
၁၉း၂၅ - မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားနှစ်(၇၀) ပြည့်အထိမ်းအမှတ် စတီရီယိုတေးသံရှင် များ၏ ဖျော်ဖြေမှုအစီအစဉ်	- ပြည်တွင်းသတင်း၊
၂၀း၀၀ - ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း၊	- မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် မြန်မာသံစဉ် ဂန္ထဝင်သီချင်းများ(မာမာအေး) - Talented Stars of NRC Channel

မှတ်ချက်။ ။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့်ပေးပါသည်။

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ကိုင်သူများနှင့် မြေဩဇာလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူများ သိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာချက်

- မြေဩဇာကော်မတီသည် အရည်အသွေးပြည့်ဝပြီး စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီသော မြေဩဇာများကို စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ကိုင်သူများသုံးစွဲနိုင်ရန် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်စစ်ဆေးမှုများ စနစ်တကျပြုလုပ်ပြီး မြေဩဇာမှတ်ပုံတင်လက်မှတ်များ ထုတ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

- ယခုအခါတွင် ဈေးကွက်အတွင်း မြေဩဇာမှတ်ပုံတင်လက်မှတ်မရှိသော မြေဩဇာများ ရောင်းဝယ်ခြင်းများ၊ မြေဩဇာဖြန့်ဖြူးရောင်းချခွင့်လိုင်စင်မရှိဘဲ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေသူများရှိနေကြောင်း သိရှိရပါသည်။

- အောက်ဖော်ပြပါမြေဩဇာများမှာ မြေဩဇာကော်မတီတွင် မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသဖြင့် အရည်အသွေးနှင့် စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီမှုအာမခံချက်မရှိကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

- ယင်းမြေဩဇာများကို ဝယ်ယူသုံးစွဲသူများမှာ သီးနှံအထွက်နှုန်းများထိခိုက်လျော့နည်းပြီး သုံးစွဲသူများအတွက် စီးပွားရေးတွက်ခြေမကိုက်ဘဲ ဆုံးရှုံးနစ်နာမှုများဖြစ်နိုင်သဖြင့် မြေဩဇာကော်မတီတွင် မှတ်ပုံတင်ထားသော မြေဩဇာများကိုသာ ဝယ်ယူသုံးစွဲရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။

- မြေဩဇာထုတ်လုပ်၊ တင်သွင်းသည့်ကုမ္ပဏီ၊ လုပ်ငန်းများ၊ မြေဩဇာရောင်းချသည့်အရောင်းဆိုင်များသည် မြေဩဇာကော်မတီတွင် မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသော မြေဩဇာများကို ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ တင်သွင်းခြင်း၊ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်းများ လုံးဝမပြုလုပ်ရန်နှင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါက မြေဩဇာဥပဒေပုဒ်မ(၃၁၊ ၃၂၊ ၃၃၊ ၃၄၊ ၃၅)တို့အရ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြေဩဇာကော်မတီ

မှတ်ပုံတင်လက်မှတ်မရှိသော မြေဩဇာများစာရင်း

စဉ်	မြေဩဇာအမည်	ဖော်ပြထားသော စံချိန်စံညွှန်းများ	တွေ့ရှိရာဒေသ
၁။	ဟာမိုနိုပဲမျိုးစုံအထူးရွက်ဖျန်းဆေး A ဟာမိုနိုပဲမျိုးစုံအထူးရွက်ဖျန်းဆေး B	(NPK:30%)	တောင်ငူမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး။
၂။	ရှင်းသန့် အမိုင်နို အသီးအပွင့် အားဆေးရည်	(စံချိန်စံညွှန်း မပါရှိပါ။)	တောင်ငူမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး။
၃။	ဒွီလယ်သမား(၂) ရွက်ဖျန်းအားဆေးရည်	(စံချိန်စံညွှန်း မပါရှိပါ။)	ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
၄။	Enriched Compost Fertilizer Shwe Myay Si Organic Fertilizer Factory Taungoo (25)Kg	(N:9%,P:3%,K:2%+TE)	ကော့မူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
၅။	Foliar Fertilizer (သိုးဒယားစာ) (aos 3)	(စံချိန်စံညွှန်းမပါရှိပါ။)	ကျိုက်မရောက်မြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်

မတူကွဲပြားသည့် တိုင်းရင်းသားဘာသာစကားများမှသည် ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့သည့်လူမျိုးများအဖြစ် ရောက်ရှိလာပုံ ညီလာခံတွင်ဖော်ထုတ်

မန္တလေး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ဘာသာစကားနှင့် ယဉ်ကျေးမှု မျိုးစုံသည့်အခြေအနေမျိုးရှိ ဘာသာစကားဆိုင်ရာမူဝါဒနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် နိုင်ငံတကာညီလာခံကို ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက်မှ ၁၁ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဦးဆုံးအကြိမ်အဖြစ် မန္တလေးတက္ကသိုလ်က ကြီးမှူးကျင်းပလျက်ရှိသည်။ (ယာဝုံ)

ရေးဘာသာစကားမူဝါဒ၊ လူမှုရေးပေါင်းစည်းမှုနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်မှုအစရှိသည့် အတွေ့အကြုံများ တိုးတက်အောင်မြင်မှုများနှင့် စိန်ခေါ်မှုများကို နယ်ပယ်အသီးသီးမှပညာရှင် ၃၀၀ ကျော်တို့က တင်ပြဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

“ပြည်တွင်းနဲ့ နိုင်ငံတကာမှ ပညာရှင်တွေက အလွန်အရေးပါတဲ့ အကြောင်းအရာတွေနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ စာတမ်းတွေ တင်ပြသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့မတူကွဲပြားခြားနားတဲ့ တိုင်းရင်းသားဘာသာစကားတွေကို ၎င်းတို့ရဲ့ အမျိုးသားစည်းလုံးမှု၊ တိုင်းရင်းသားအခွင့်အရေးတွေ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနဲ့ စီးပွားရေးတိုးတက်မှုစတဲ့ အကျိုးစီးပွားကိုရေးရှုပြီး တန်ဖိုးထားကာကွယ် စောင့်ရှောက်

သွားဖို့ဆွေးနွေးနိုင်မယ့် မှတ်တိုင်တစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဆွေးနွေးမှုတွေဟာ ကလေးသူငယ်တွေ ထိရောက်စွာ သင်ကြားနိုင်ရန်အတွက် တစ်နိုင်ငံ

တယ်”ဟု မြန်မာနိုင်ငံဘာသာစကားဆိုင်ရာ မူဝါဒတည်ဆောက်နိုင်ရန် တရားဝင်မူဘောင်တစ်ခုကို တင်ပြဆွေးနွေးမည့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်



လုံးအတိုင်းအတာနဲ့ ဆောင်ရွက်နေတဲ့ ပညာရေးကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွေကို အထောက်အကူပြုမှာဖြစ်ပါ

ဒေါက်တာခိုင်မြက ပြောကြားသည်။ “ဘာသာစကားမျိုးစုံ တတ်ကျွမ်းတာက ၂၁ ရာစုရဲ့ စာပေပညာရပ်

အသစ်၊ လူတိုင်းအတွက် ကျွမ်းကျင်ရာ တစ်ခုလို့လည်း ပြောလိုရပါတယ်”ဟု မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ် ဘာသာစကားနှင့် ပညာရေးကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှုဆိုင်ရာ ပါမောက္ခ Joseph Lo Bianco က ပြောသည်။

“တိုင်းရင်းသား လူနည်းစု ဘာသာစကားပြောနေတဲ့ ကလေးသူငယ်တွေကို ဘာသာစကားနှစ်မျိုး

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံမှာ ဘာသာစကား ကြွယ်ဝမှု အရင်းအမြစ်တွေကို အခြေခံပြီး လူမှုရေးပေါင်းစည်းမှုနဲ့ နိုင်ငံသားအချင်းချင်း နားလည်မှုတွေကို ဘယ်လိုနည်းတွေနဲ့ အကောင်းဆုံးအကျိုးရှိအောင် လုပ်ဆောင်ကြမလဲ ဆိုတဲ့မေးခွန်းတွေက ညီလာခံမှာ ပါဝင်သူတွေက ဆွေးနွေးမယ့် အကြောင်းအရာတွေပဲဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပါမောက္ခ ဂျိုးဇက်က ပြောသည်။

ညီလာခံတွင် အရှေ့အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ယူနီဆက်ရုံး၏ ကူညီမှုဖြင့် နိုင်ငံပေါင်းစုံ ပညာရေး၊ ဘာသာစကားမူဝါဒ၊ လူမှုရေးပေါင်းစည်းမှု LESC ပဏာမခြေလှမ်းနှင့်သက်ဆိုင်သည့် စာအုပ်များ စတင်ဖြန့်ဝေမည်ဖြစ်ကာ ယင်းစာအုပ်များတွင် မြန်မာ၊ မလေးရှားနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့တွင် ပြုလုပ်ထားသော သုတေသနများ ပါဝင်ပြီး မိခင်ဘာသာစကားကို အခြေခံသည့် ပညာရေး(အထူးသဖြင့် တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများအတွက်) အရေးကြီးကြောင်းကို မီးမောင်းထိုး ရေးသားထားသည်များပါဝင်သည်။

တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

အင်းတော်မြို့နယ်တွင် ရေကျော်တံတား ရေထိန်းနံရံဆောက်လုပ်



အင်းတော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ် ရွှေဘို-

မြစ်ကြီးနား ဗျူဟာကားလမ်းမပေါ်ရှိ ပင့်တင်ရေကျော် ရေထိန်းနံရံ ဆောက်လုပ်မှုကို လမ်းအထူးအဖွဲ့(၉)

က တည်ဆောက်နေကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) ယခင်ရေကျော်လမ်းတွင် မိုးတွင်း

ကာလ၌ တောင်ကျချောင်းရေများ ကျပြီး ရေကျော်လမ်းနိမ့်သဖြင့် ဆိုင်ကယ်၊ မော်တော်ကား၊ ယာဉ်ကြီး ယာဉ်ငယ်များမှာ ရေကျသည်ထိ စောင့်ရသောကြောင့် ခရီးသွားပြည်သူများ ခရီးနှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုနှင့် ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည်။

ယခုအခါ ခရီးသွားပြည်သူများ ခရီးနှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှု မရှိစေရေးအတွက် အသားတံတားများအစား ကွန်ကရစ်တံတားများ တည်ဆောက်ပေးခြင်း၊ ရေကျော်တံတားများ ဆောက်လုပ်ပေးခြင်းကြောင့် သွားလာရေးအဆင်ပြေ ချောမွေ့စေပြီး ဒေသခံပြည်သူများ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာကာ ရာသီမရွေး သွားလာနိုင်တော့မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ခင်မောင်ဆွေ(မော်လူး)**

အွန်လိုင်းကြော်ငြာများ၏ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ကို မိုဘိုင်းဖုန်း အသုံးပြုရောင်းချလာ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

အွန်လိုင်းကြော်ငြာများ၏ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ကို မိုဘိုင်းဖုန်းများအသုံးပြု၍ ရောင်းချလာကြောင်း မြန်မာ့အခမဲ့ ကြော်ငြာဝက်ဘ်ဆိုက်တစ်ခုဖြစ်သည့် www.ads.com.mm တွင်ပြန်ခဲ့သည်။

“ကြော်ငြာအများစုကို အသုံးပြုသူတွေက မိုဘိုင်းကနေ ကြည့်ရှုတာက ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းလောက်ရှိပြီး ကျန် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းကို လက်တွေ့နဲ့တက်ဘလက်ကနေရောင်းချလာတာကို တွေ့ရပါတယ်။ လက်ရှိမှာ အိုင်တီနဲ့ ဆက်စပ်ပစ္စည်းတွေက လူကြိုက်အများဆုံးကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာပြည်ရဲ့ အခမဲ့ကြော်ငြာဝက်ဘ်ဆိုက်မှာလည်း လူတွေပိုပြီး အသုံးပြုလာတယ်။ အွန်လိုင်းကနေပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်လုပ်လာတာ တွေ့ရတယ်။ အနောက်တိုင်းနဲ့အာရှနိုင်ငံတစ်ချို့မှာ တွင်ကျယ်စွာ အသုံးပြုမှုက ဆယ်စုနှစ်တစ်စုကျော်နေပါပြီ”ဟု အဆိုပါဝက်ဘ်ဆိုက်၏ Head of Public relation ဖြစ်သူ Mr. Elijah Htang က ဆိုသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အွန်လိုင်းဈေးကွက်သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အလွန်တွင် အသုံးပြုသူပိုမိုမြင့်တက်လာကြောင်းနှင့် လက်ရှိပြည်တွင်း စမတ်ဖုန်းအသုံးပြုသူများ၏ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်မှာ အွန်လိုင်းဝက်ဘ်ဆိုက်များ Social Media များကို ကျယ်ပြန့်စွာအသုံးပြုလာသည်ကိုတွေ့ရကြောင်း သိရသည်။ **မွန်ဦးနဒီ**

ပီယက်နမ်နိုင်ငံသားပျောက်ဆုံးခဲ့သည့် ပိုက်ဆံအိတ် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့က ပြန်လည်ရှာဖွေပေး

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

ရှမ်းပြည်နယ် ညောင်ရွှေမြို့၊ မြို့လယ်ရပ်ကွက်ရှိ Rich Land Motel တွင် တည်းခိုနေထိုင်သည့် ပီယက်နမ်နိုင်ငံသား Mr. Le Binh Giang သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီက ဖောင်တော်ဦးဘုရားနှင့် အင်းတိန်ရွာသို့သွားရောက်လည်ပတ်စဉ် မြန်မာငွေကျပ် ၂၅၅၀၀ ATM ကတ်ခြောက်ခုထည့်ထားသော ပိုက်ဆံအိတ်မှာ လမ်းတွင်ကျပျောက်သွားသဖြင့် ကူညီရှာဖွေပေးရန် ဖောင်တော်ဦးဘုရားရှိ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းလုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့(ရှမ်း)မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များထံသို့ လာရောက်အကြောင်းကြားခဲ့သည်။

တပ်ဖွဲ့(ရှမ်း)မှတပ်ဖွဲ့ဝင်များက အဆိုပါနိုင်ငံသားနှင့်အတူ ၎င်းသွားရောက်ခဲ့သည့်နေရာများကို လိုက်လံကူညီစုံစမ်းခဲ့ရာ ဖောင်တော်ဦးဘုရားဂေါပက အတွင်းရေးမှူး ဦးသန်းဝင်းက အဆိုပါ ပိုက်ဆံအိတ်ကို ဖောင်တော်ဦးဘုရားစံကျောင်းပေါ်ရှိ အလျှင်ဌာနတွင်တွေ့ရှိသဖြင့် သိမ်းဆည်းထားကြောင်းသိရှိရ၍ စိစစ်ပြီး ပီယက်နမ်နိုင်ငံသားထံ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ရဲဖြန့်ကြား)

မော်တော်ကားဈေးကွက်တွင် သိန်း ၁၀၀ ဝန်းကျင်ရှိ ကားများသာ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
မော်တော်ကားဈေးကွက်အတွင်း သိန်း ၂၀၀ ကျော်၊ ၃၀၀ ဝန်းကျင်ရှိ ကားများ အရောင်းအဝယ်မရှိဘဲ သိန်း ၁၀၀ ဝန်းကျင်ရှိ ကားများသာ အရောင်းအဝယ်ရှိကြောင်း ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်ယာဉ်ရောင်းဝယ်ရေးစခန်းအတွင်းရှိ မော်တော်ယာဉ်ရောင်းဝယ်နေသူများထံမှ သိရသည်။

“နေ့စဉ်လာဝယ်တဲ့သူရှိပေမယ့် ပုံမှန်တော့မဟုတ်ဘူး။ ကြိုကြားလာဝယ်တဲ့သူတော့ ရှိပါတယ်။ အရောင်းအဝယ်အေးတယ်လို့ ပြောရမှာပေါ့။ နံပါတ်ထွက်ပြီးသား ကားလေးတွေပဲ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ကြတယ်”ဟု မော်တော်ယာဉ်အရောင်းအဝယ် လုပ်ကိုင်နေသူ ဦးကျော်နီက ပြောသည်။ အကွဲရာ

J, K, H, I စသည့် နံပါတ်ထွက်ပြီးသား ကားများသာ လက်ရှိတွင်အရောင်းအဝယ်အနည်းငယ်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (အောက်ပုံ)

မော်တော်ယာဉ်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ကိုင်နေသူတစ်ဦးက “အခု နာမည်ပြောင်းထားရင် သိန်း ၁၀၀ ပတ်ဝန်းကျင် ကားလေးတွေဆိုရင် သုံးလေးသိန်းလောက်ပဲ ကျမယ်။

ဝယ်ထားတဲ့သူတွေက နာမည်ပြောင်းကြတာပေါ့။ အရောင်းအဝယ် လာလုပ်တဲ့သူကလည်း များသောအားဖြင့် အမည်ပေါက်ပဲလိုချင်ကြတာ”ဟု မော်တော်ယာဉ်အမည်ပြောင်းရာတွင် ကုန်ကျမည့် ကုန်ကျစရိတ်အကြောင်းကို ရှင်းပြသည်။

(၁၆၃)



စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

သင်္ဘောသီးအစိမ်း၏ ထူးခြားသောအာနိသင်များ

သင်္ဘောသီးအစိမ်းတွင် ထူးခြားသောအာနိသင်များ ရှိသည်။ အစာအိမ်နှင့် အူလမ်းကြောင်းကို ကောင်းစေသည်။ အစာအိမ်အနာကိုကျက်စေသည်။ ဆီးလမ်းကြောင်း ရောင်ရမ်းခြင်းကို သက်သာစေသည်။ လေနာနှင့်လည်း တည့်သည်။ အညှာမှထွက်သော အစေးသည် ပိုးကို သေစေနိုင်သည်ဟု အာယုဗေဒကျမ်းများတွင် ဆိုသည်။ အစေးနှင့် တို့ပေးခြင်းဖြင့် ကင်းဆိပ်၊ မြွေဆိပ်များကိုပင် ပြေစေနိုင်သည်ဟု ဆိုသည်။

ယခုတလော အင်တာနက် Facebook ပေါ်တွင် သင်္ဘောသီးအစိမ်းဖြင့်ပြုလုပ်သော ရေခဲအိတ်ဖြင့် ဆီးချို ရောဂါ ပျောက်ကင်းနိုင်ကြောင်း ပါလာသည်။ (အမှန်က တော့ ဆီးချိုရောဂါသည် ဖြစ်ပြီးလျှင် ပျောက်ကင်းနိုင် သော ရောဂါမျိုးမဟုတ်ပါ။ အခိုက်အတန့်သက်သာပြီး အစားအသောက်မဆင်ခြင်လျှင် ဆီးချိုပြန်တက်လာ တတ်ပါသည်။) ပျောက်ကင်းကြောင်း ကြားရ လျှင်ပင် စိတ်ဝင်တစားလေ့လာရပါသည်။ သို့ သော် ဆီးချိုရောဂါ ပျောက်ကင်းသည်ဆိုသူ များကို မေးမြန်းကြည့်သောအခါတွင် နေ့စဉ် သွေးဖောက်မတိုင်းဘဲ မုန့်ခြေနှင့်ပြောခြင်း၊ ဆီးအိုးကို ပုရွက်ဆိတ်မတက်ရုံဖြင့် ဆီးချို မရှိတော့ဟု ထင်နေခြင်းမျှသာဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ ထိုသူများ အထူးသတိထား သင့်သည်မှာ ဆီးတွင် ပုရွက်ဆိတ်အုံနေသော အဆင့်ရောက်လျှင် သွေးချို အဆင့် ၁၂ ကျော်နေ တတ်သည်။ အတော်ပင်မြင့်နေပြီ ဖြစ်သည်။

မကြာသေးမီရက်က ဆီးချိုရောဂါရှိသူ လူနာ ဦးလေး ကြီးတစ်ဦးရောက်လာပြီး သူများညွှန်သဖြင့် သူကိုယ်တိုင် စမ်းသပ်ပြီး သင်္ဘောသီးရေခဲအိတ်ဖြင့် သောက်နေကြောင်း ပြောပါသည်။ မည်ကဲ့သို့ ပြုလုပ်သနည်းမေးရာ ပြုလုပ် နည်းမှာ သင်္ဘောသီးအစိမ်း ကြီးကြီးတစ်လုံးကို အညှာရှိ သောအပိုင်းမှ လက်နှစ်ဆစ်ခန့်ခွာပြီး လှီးဖြတ်လိုက်သည်။ အတွင်းမှ အခေါင်းပေါက် ပေါ်လာသောအခါ အစေ့များ ကို ဖြုတ်ပြီးနောက်ထုတ်သည်။ အစေ့များကုန်သောအခါ အတွင်းသို့ လက်ဖက်ခြောက် အနည်းငယ်ထည့်သည်။

ကြည်လွင်မြင့် (မုခြာ)

ထို့နောက် ရေခဲအိတ်ဖြင့်လောင်းထည့်သည်။ ဖြတ်ထား သောအညှာဖြင့် အဖုံးပြန်ပိတ်ပြီး ထောင်လျက်ထား သည်။ နာရီဝက်ခန့်ကြာသောအခါ သင်္ဘောသီးစိမ်းထဲမှာ နှပ်ထားသော ရေခဲအိတ်ကို ငဲ့ယူပြီး ရေခဲအိတ်ဖြင့် သောက်သကဲ့သို့ သောက်သည်ဟု ပြောပါသည်။ ထူးခြား ချက်မှာ ယခင်က သူညီတိုင်း ငါးကြိမ်၊ ခြောက်ကြိမ် ဆီး ထသွားရသည်မှ ယခုအခါ သုံးရက်သောက်ပြီးနောက် ည နှစ်ကြိမ်သာ

ထရတော့သည်ဟု ဆိုပါသည်။ အမှန်တော့ သွေးဖောက်စစ်ပြီး မှတ်တမ်း ထားလျှင် ပိုကောင်းပါမည်။ သင်္ဘောရွက်ကို ပြုတ်သောက်လျှင် ကင်ဆာရောဂါ ပျောက်သည်ဟု မနှစ်ကခေတ်စားခဲ့ပါသေးသည်။ ဂျာနယ် များတွင် ဖတ်ရှုသောအခါ ထိုသတင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ မှမဟုတ်၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံမှ သုတေသီအချို့ကစခဲ့သည်



ဟု သိရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း စာရေးဆရာကြီး တစ်ဦးက မြန်မာ့ဝေဒနာဖြင့် သင်္ဘောရွက်ပြုတ်သောက်သူ တွေ များစွာရှိသည်ဟု သိရသည်။ (လက်တွေ့တိုက်တိုက် ဆိုင်ဆိုင် ကင်ဆာရောဂါပျောက်သူကိုတော့ မတွေ့ရ သေးပါ။ မတွေ့ရခြင်းမှာလည်း ကင်ဆာလူနာများသည် အနောက်တိုင်းဆေးနှင့် ဓာတ်ကင်ကုသမှု ခံယူနေကြသူ များဖြစ်ကြပြီး ကြားအချိန်တွင်လည်း မြန်မာဆေးမြီးတို့ကို စမ်းသပ်သုံးစွဲသူများလာသဖြင့် သီးသန့် သင်္ဘောရွက် ပြုတ်ရည်တစ်ခွက်လုံး သုံးစွဲကုသနေသူကို မတွေ့ရခြင်း ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။)

သင်္ဘောသီးအစိမ်းတွင် ဖြစ်နိုင်ခြေအတော်ရှိသည်မှာ အညှာမှထွက်သောအစေးနှင့် သင်္ဘောသီးစိမ်းတွင်ရှိသော အစေးဓာတ်တို့သည်

သင်္ဘောသီးအစိမ်းကို ထိပ်ဖွင့်ပြီး အတွင်းမှအစေ့များကို ကော်ထုတ်ယူပြီး အတွင်းခေါင်းထဲတွင် တောကြက်ဥ (သဘာဝကြက်ဥ)ကို ထည့်ပြုတ်စားလျှင် သက်သာသည် ဟုဆို၍ စမ်းသပ်စားကြည့်နေကြောင်းပြောသည်။ အချို့ ကလည်း မီးဖုတ်စားလျှင် အာနိသင်ပိုကောင်းသည်ဟု ပြောသည်။ ကြက်ဥအနစ်သည် ဂေါက်ရောဂါနှင့်မတည့်။ Uric Acid တက်စေသော အစာဖြစ်သည်။ သို့သော် ကြက်ဥကို သင်္ဘောသီးအစိမ်းတွင်ထည့်၍ ပြုတ်စား လျှင် ဂေါက်ရောဂါသက်သာစေသည်ဟု ဆိုပြန်သည်။ သင်္ဘောသီးအစိမ်းများအတွင်းမှ အစေးဓာတ်သည် Uric Acid တက်ခြင်းကို ပယ်ဖျောက်နိုင်သည့်သဘောဖြစ် သည်။

အာယုဗေဒ ဆေးပညာအရ အချိုဓာတ်ကိုပျက်စေရန် အစပ်ဓာတ်ပေးရမည်ဟု ဆိုပါသည်။ အခါးကို အရသာ အားဖြင့် ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်သော်လည်း အစာကြေ ကျက်ပြီးနောက်ဖြစ်ပေါ်သော ရသရည်တွင် အခါးသည် ချိုကျက်တတ်သည်ဟု ဆိုပါသည်။ ဆီးချိုသမားသည် သွေးထဲမှာ အချိုဓာတ်များ သဖြင့် ပျက်စေလိုလျှင် အစပ်ဓာတ်ပေးရ သည်။ သင်္ဘောသီးအစိမ်း၏ အစေးတွင် အစပ်ဓာတ် ပါဝင်သည်။

စာရေးသူတို့အကြိုက် နည်းလမ်းမှာ သင်္ဘောသီး အစိမ်းကို ဟင်းချက်လျှင်(ဘူးသီးဟင်းခါးချက်သကဲ့ သို့) အတုံးများတုံးပြီး ဟင်းချက်ပါ။ ဟင်းမချက်မီ သင်္ဘောသီးအပြင်မှ အစိမ်းရောင်အခွံများကို ခြစ်ပစ် ပါ။

အခွံနှင့် အသီးကြားမှ အစေးများသည် ဆေးဖက် ဝင်သည်။ ဟင်းကျက်ပြီးနောက် ရေတ်ကောင်းအမှုန်ဖြူး ပြီး ဟင်းခါးအဖြစ် သောက်နိုင်ပါသည်။ ငရုတ်ကောင်း မှုန့်သည် ဆီးရွှင်စေသည်။

ဤဓာတ်စာသည် ဆီးချိုသမားများနှင့် သင့်သည်။ ဆီးချိုရောဂါရှိသူများသည် သင်္ဘောသီးအမှည့် (အပါ ရောင်)နှင့် မသင့်သော်လည်း အစိမ်းနှင့်တည့်သည်။ သင်္ဘောသီးဟင်းခါးသည် ဆီးချို သွေးတုံး၊ လေနာ၊ အစာ အိမ်ရောင်ရောဂါများအတွက် ကောင်းသည်။ တစ်ပတ် လျှင်တစ်ကြိမ် ချက်စားပါ။ အစာအိမ်လေနာရောဂါ လက်တွေ့ပျောက်သည်။ ဈေးဖိုးအကုန်အကျများဘဲ ကျန်းမာရေးအတွက်လည်း အကျိုးရှိသော ဓာတ်စာဟင်း တစ်ခွက် ဖြစ်ပေသည်။ ။

သတင်းတို

ပုဒ္ဂိုလ်မဟုတ်ကျေးလိမ္မာစာအောင်ဆုနှင့်သဘင်ကျင်းပ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦးလွင်ခရိုင် မတ္တရာ သစ္စာရွှေပြည်မဟာစည် ရိပ်သာ၌ မတ္တရာမြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ တတိယအကြိမ် ပုဒ္ဂိုလ်မဟုတ်ကျေးလိမ္မာ စာအောင်ဆုနှင့်သဘင် အခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်က ကျင်းပခဲ့ သည်။ အခမ်းအနားတွင် မတ္တရာမြို့ ရွှေအုန်းပင်ဆရာတော်၊ ရွှေသိမ်တော် တောင်ကျောင်းဆရာတော်နှင့် သစ္စာရွှေပြည် မဟာစည်ဆရာတော်များက ဩဝါဒပေးပြီး ဆုနှင့်သဘင်ကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ အဆင့်အလိုက် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် နှစ်သိမ့်ဆုရရှိကြသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဘုရားဆင်းတုတော်တစ်ဆူ၊ ဆုတံဆိပ်နှင့် ဆုငွေများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကာ စာအောင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား အောင်လက်မှတ်နှင့် ဓမ္မစကူးလ် အကျိုးများကို ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

စိုးကျော်သူထွေး(မတ္တရာ)

နေအောင်(ပြန်/ဆက်)

ဆိုလာစနစ်ဖြင့် မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ကျောက်ပန်းတောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် လင်းယောစမ်းကျေးရွာ၌ ဒေသခံပြည်သူများ လျှပ်စစ်မီးရရှိအသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ဆိုလာမီးလင်းရေးလုပ်ငန်းဖွင့်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။ ဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်ဇော်ထက်၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါ်မြင့်ဝင်းနှင့် See Best Myanmar ကုမ္ပဏီမှ ဦးသိန်းလင်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပြီး မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးကအမှာစကားပြောကြားကာ ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ဆိုလာစနစ်ဖြင့် မီးအလင်းရောင်ရ ယူသုံးစွဲနည်းများကို ဒေသခံပြည်သူများအား လက်တွေ့ရှင်းလင်းပြသခဲ့သည်။ လင်းယောစမ်းကျေးရွာ ဆိုလာစနစ်ဖြင့် လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်ရန်ပုံငွေ ကျပ် ၂၂ သန်းဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ်လအတွင်းကပင် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး စက်တင်ဘာလကပင် လုပ်ငန်းအားလုံးပြီးစီးကာ အိမ်ထောင်စု ၁၁၀ တွင် မီးအလင်းရောင် ရရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုလိုက်ပြုသောအားဖြင့် ဖွင့်ပွဲကို ယခု ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သင့်လုပ်ငန်းအတွက် အကောင်းဆုံးလမ်းညွှန်

မြန်မာ့စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်

Myanmar FOOD INDUSTRY DIRECTORY

www.myanmarfoodindustrydirectory.com

စက်ရုံများနှင့် ပွဲရုံများသို့ တိုက်ရိုက်ရှာဖွေဆက်သွယ်နိုင်ဖို့ မြန်မာ့စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်

YOUR INDUSTRY, YOUR DIRECTORY

■ YANGON
Sale: 09 44800 1662
Tel: 373254, 245358 Ext: 810-819
Email: ydg.adv@gmail.com

■ MANDALAY
Sale: 02 4000611
Tel: 02 4000612, 614, 615, 616
Email: mdg.adv@gmail.com

၂၀၁၆ အတွက် ကြော်ငြာထည့်သွင်းလိုပါက

ဆူဂူကီးတရားဝင် အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များထံ၌ ဆူဂူကီးမော်တော်ယာဉ်အားလုံးအား လက်ခံ အချက်(၁၅)ချက် စစ်ဆေးခြင်းအစီအစဉ်

မတ်လ ၁ ရက်နေ့ မှ ၃၁ ရက်နေ့အထိ

ဆူဂူကီး၏စစ်မှန်သောအင်ဂျင်စိုင်း ၁၀% လျှော့စျေးရရှိခြင်း အင်ဂျင်စိုင်းလွယ်ရန် ရက်ချိန်းယူလျက် T-Shirt ဖေဖော်ဝါရီဆောင်ရွက်ပေးပါမည်။

တစ်ပတ်ရစ်ကားများအပါအဝင်

ရီနိုဒီ မော်တော် အမှတ်-(၅၀၅၁) ဝိုင်လ်ချွမ်အောင်ဆန်းလမ်း ၀၁ - ၂၀၁၆၁၉	အောင် မော်တော် အမှတ်-(၃၃) ဩဇာလမ်း၊ ၇ ဝိုင်ဒီဒွီ ၀၁ - ၆၅၅၈၁၃	မျိုး မော်တော် အမှတ်-(၁၉၂/၂၄၈(၁) အဝေပြင်-မြိုင်ကွင်းလမ်း ၀၁ - ၄၀၀၁၂၃	လွင်နှင့်စွမ်း မော်တော် ကန်တော်ကလေးလမ်းနှင့် ဝိုင်လ်မင်းခေါင်လမ်းထောင့် ၀၁ - ၃၉၃၀၇၀	အေအိုင်ဂျီ မော်တော်(မန္တလေး) ၆/၂ သိမ်လမ်း၊ ၆၀ X ၆၀ လမ်းကြား ၀၉ - ၇၃၀၄၀၃၇၇
--	--	---	--	--

နှစ်သစ်အရောင်းမြင့်တင်ခြင်းအစီအစဉ်

The Brand New ERTIGA for Myanmar

၁.၄လီတာ အင်ဂျင် အော်တိုဂီယာ(၄)ချက်ပါရှိခြင်း

၁၄.၉၂ km/l (Petrol)

***1 ECER101 စမ်းသပ်စာင်းနှင်မှု စစ်တမ်း ထိစားမှုနည်းလမ်းအခြေအနေနှင့် စာင်းနှင်မှုပုံစံအပေါ် အခြေခံထားသော အလုပ်ဖြစ်ပါသည်။**

ခုံသုံးတန်း၊ ထိုင်ခုံခုနှစ်လုံး

အာမခံ ၃ နှစ်/ကီလိုမီတာ ၁ သိန်း*

အထူးစျေးနှုန်း (US \$ 17,900 ++)

ကျပ်၁၉၉သိန်း ++

(First Come, First Serve Condition)

အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များ	
ရီနိုဒီ	မျိုး မော်တော်
အောင် မော်တော်	လွင်နှင့်စွမ်း မော်တော်
ရီနိုဒီ မော်တော်	မန္တလေး
အေအိုင်ဂျီ မော်တော်	

အထူးစျေးနှုန်း (US \$ 5,777 ++)

ကျပ်၆၉၉သိန်း ++

ဆူဂူကီး(မြန်မာ)မော်တော်ယာဉ်လီမိတက်

facebook/Suzuki Myanmar Motor Co., Ltd.

ခြံရောင်းမည် (ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်)

ရန်ကင်းမြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ အမှတ်(၃)လမ်းမကြီးအနီး ရွှေနံသာသစ်ခွဲ ပါမစ် တစ်ဧက ခြံခတ်ပြီး အဆောက်အအုံပါ မိတာပါ (ဂရန်ပြုလုပ်ဆဲ)

ရောင်းဈေး သိန်း-၁၃၀၀

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၅၈၁၄၊ ၀၉-၇၉၅၉၅၁၀၅၈၁၄

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၅/ သာဇီအနောက်၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ်(၁၅)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁၈ ၁၀၅၈၇၅ ဦးမောင်လွင် (ပါ) အမည်ပေါက် ဘိုးဘုရင်မြေကွက်အား ဦးအောင်ထွေးမြင့် ပါ(၄) ၉/ပမန(နိုင်)၁၃၄၅၇၉ (၁) ဦးမောင်လွင်မှပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး စွန့်လွှတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် လျှောက်ထားလာရာ ကန်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၅ ရက် အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နေရာကောင်း လမ်းမကြီးပေါ်မြေကွက် အမြန်ရောင်းမည်

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) အစည်ကားဆုံး ၇/၈ လမ်းဆုံ အနီး၊ ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးပေါ်တည်ရှိသည်။ မျက်နှာစာ ပေ(၄၀)၊ ရှေ့နောက် ပေ(၁၀၀) မြေပုံပြီး၊ တစ်ထပ်အိမ် အသေးတစ်လုံး၊ မြောက်ဒဂုံ၏အကျယ်ဆုံး(၁၂၀'ကျယ်)နှင့် အလှပဆုံးလမ်းမကြီး (ဝေဇယန္တာလို လမ်းလယ်ကျွန်းနှင့် လေးလမ်းသွားလမ်းမကြီး)ပေါ် မေးတင်ထားသောမြေကွက်။

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။ ညှိနှိုင်းဈေး။

ဖုန်း-၀၉-၇၇၇၇၇၇၈၀၇

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရန်အောင်(၁)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၄/ချမ်းအေးအနောက်၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၁)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁၈ ၀၈၂၈၇၅ ဦးမောင်လွင် အမည်ပေါက် အငှားဂရန်မြေကွက်အား ဦးမောင်ထွေးမြင့် ၁၂/စမန(နိုင်)၀၇၅၂၆၅ (အ) ဦးမြင့်သိန်းမှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံရာဇဝင်လျှောက်ထားလာရာ ကန်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ် စာတမ်းများ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၅ ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၀/မြို့မမြောက်ရပ်၊ သုခဒီပ ရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက်အမှတ်(၁-၂၁၅၄၆)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁၈ ၁၁၀၈၇၅ ဦးထွန်းကြည် အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ အငှားဂရန်မြေကွက်အား နေပြည်တော် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၁၃၂၈/၂၀၁၁ ဖြင့် ဦးထွန်းကြည်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ် ဦးစော်စိုး ၇/သကန(နိုင်)၁၃၄၅၆၁ (အ) ဦးလှရွှေမှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/ရာဇဝင်ရေးကူးပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန်ကွက်လိုသူ များအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာတမ်းများ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှု ဌာနသို့ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



မိတ်ဆွေတို့ရဲ့ အားလပ်ရက်တွေကို ငွေဆောင်ကမ်းခြေမှာ ဈေးနှုန်းသက်သာခွာနဲ့ အပန်းဖြေကြရအောင် . . .

ငွေဆောင်ရဲ့ လှပတဲ့မိတ်ပုံလေးတွေကို ကြည့်ရှုခံစားပြီးဟိုတယ်များရဲ့ အထူးဈေးနှုန်းတွေနဲ့ ရောင်းချတဲ့ ဈေးရောင်းပွဲတော်နှင့် မိတ်ပုံပြပွဲကို ကြွရောက်ခဲ့ဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါရစေ . . .

နေ့ရက် * ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ(၁၃) နှင့် (၁၄)ရက်၊
အချိန် * နံနက် (၉:၀၀)နာရီ မှ ညနေ (၅:၀၀)နာရီထိ
နေရာ * ၄ လွှာ၊ ဒဂုံစင်တာ (၂)



ရွှေနဂါး ကျိုက်ထီးရိုး(နေဝဉ်)
ချောင်းသာ/ငွေဆောင်(နေဝဉ်)
ဟိုတယ်/ရိပ်တိုင်းစီစဉ်ပေးသည်။ ကားစီးလုံးငှားသည်။
Ph: 209077, 209388, 09-73167000, 09-73168000

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်းများရှိ
မြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးပါသည်။
ဖုန်း-၀၉-၈၆၂၃၁၈၈
ဖုန်း-၀၉-၅၀၈၄၁၂၉

ဘယ်၊ ဟိုတယ်၊ စတိုးဆိုင်နေရာ
ရောင်းမည်
၁။ ၅၅'x၇၀'(ပ/၂)(အေး-၂)
၂။ လိုင်စင်ရရှိထား(ပုဂံ/ညောင်ဦး)
၃။ ၁၀'ပြယ်တုစလောင်း+စက်
စုံစမ်းရန် ဖုန်း-09 5010196
ကိုသန့်စင် CAR RENTAL
ကားမျိုးစုံကို ခရီးစဉ်
လချုပ် အချိန်ပိုင်း ငှားသည်။
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်ပါ။
ဖုန်း-၄၃၁၇၆၈၀၊ ၀၉-၅၀၉၉၉၂၁

ပေါ်ဆန်းမွေးသစ်ရေဒီယို
ဈေးချိုတဲ့ပေါ်ဆန်းမွေးသစ်များရရှိဖို့ 12 မြည်
ဆိတ်များဆောင်ပေးနေပါပြီ။
09-43334111 ☎ 01-682844
09-43334222 ☎ 01-682944
မိတ်ကောင်ကြည်လင် ချန်ပီယံပေါ်ဆန်းမွေး

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၄၀၀/၄၀၄၀ YUNDE-110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမြင့်မြင့်၊
အောင် ၅/မရန(နိုင်)၁၅၅၅၅၅၅ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး
လျှောက်ထားလားလား။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော
အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်
ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ
ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။ ကညန(မုံရွာ)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၀၀/၂၀၄၆ Jialing, M/C
ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစောမြင့်ဝင်း ၁၀/
မရန(နိုင်)၁၂၀၂၀၄၇၃ က (ကမ-၃) ပျောက်
ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား
လားလား။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ
သောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်
ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ
ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။ ကညန(မုံရွာ)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 7J/6774, Honda F/T GE6 Hatch Back ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ
ဒေါ်ဖြူဖြူသိန်း ၉/မရတ(နိုင်)၁၂၀၁၉၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလားလား။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ
သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၁၂၀/၅၅၄၅၄ Yamaha DT 125 R, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ
ဦးညီမောင် ၉/မကတ(နိုင်)၀၆၁၉၃၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလားလား။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့်
ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ထိဆုံးပေါက်မည့်နေ့နှင့် ထိခံပါတိတိကျကျသိလျှင်
(K.P) နက္ခတ်ပိရူ ထိဘုရင် မြတ်ဆွေဦး ၃၆.၅၆၆၆၆
ကလေး၊ ဆိုင်၊ ကုမ္ပဏီအမည်ရွေး၊ အိမ်၊ ကား၊ ငှားရမ်း၊ စီးပွားတက်ယဉ်ရာရလျှင်
နိုင်ငံခြား ပြန် ဆရာမင်းငွေဆောင် နှင့် ထွေဆုံးပါ
ထိတ်စစ်-၁၀၀၀၀၊ ထိခံကုန်-၅၀၀၀၊ နယ်ပယ်နှင့်ပေးနိုင်သည့်ငွေကြိုပို့ပါ
ယ/၂၀၉၊ ငမာဘိလမ်း (၆၀၅၅)အနီး၊ မ/ညွှန်လမ်း၊ ရန်ကင်း
☎ - 01-691492 ☎ - 09-5010196

ခရိုင်သစ် -အသားရောင်ဖြစ်စေရန်သောက်သေး/ရောင်ခြည်နှင့်အထူးကုသည်။
လျှာ/ရင်သား/သားအိမ်ကင်ဆေး - ခွဲ/မြတ်စရာပလိုတ် အထူးကုပေးသည်။
ခွဲသားကျတိဘီ၊ ရက်စွဲများ - CD တက်ပြီး Negative ဖြစ်အောင်ကုသည်။
ဇေယျဦး (ဘီ)၊ အသံကျောက် - ရက်ပိုင်း/လပိုင်းနှင့်ကောင်းအောင်ကုပေးသည်။
ဆီးချို/ဆီးကြိုက်/ကျီးပေါင်း - အထူးသောက်သေးလပိုင်းနှင့်အပြန်ကုသည်။
(ရုန်းဆက်မှာလျှင်အိမ်/နယ်အကျောက် ဆေးပို့ပေးသည်)
ဝဋ္ဋီရသုခဆေးတို့ကော် (ပေပုလ္လလမ်းအနီး) - ၀၁၆၉၄၄၉၂
ယ/၂၀၉-မာဘိလမ်း မ/ညွှန်လမ်း၊ ရန်ကင်း၊ ၀၉-၅၀၁၀၁၉၆

ဖောင်းကြွပျောက်
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၀/၆၇၀၉ ၏ ဖောင်းကြွ
နံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလားလားဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ
နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ
သိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
ကညန(နေပြည်တော်)

ပြင်ဆင်ဖတ်ရွပါရန်
၃၁-၁-၂၀၁၆ ရက် မြန်မာ့အလင်း
သတင်းစာ၏ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ(ခ)
ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာများ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်း
ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာတွင်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်
မြို့နယ်၊ ကန်မြောက်ရပ်ကွက်၊ ဒိုဘီလောင်း
၁လမ်း၊ အမှတ်(၁၉)နေ အစား ရန်ကုန်တိုင်း
ဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊
ဒိုဘီလောင်း(၃)လမ်း၊ အမှတ်(၆)နေဟု အမှန်
ဖတ်ရွပါရန်။

ဇနီးအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ခြင်း
ရန်ချောင်းမြို့၊ အောင်ဆန်းသာယာအေးရပ်နေ ကျွန်တော် ကိုနောင်နောင်စိုး
၈/ရနခ(နိုင်)၀၉၇၃၀၂ ၏ဇနီးဖြစ်သူ မအေးမြင့်ထွေး(ခ)မအိအိမွန် ၈/ရနခ(နိုင်)
၁၁၆၂၀၀၀၀၀၀ ကျွန်တော်အား စိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ပြီး ၂၀-၈-
၂၀၁၅ ရက်တွင် မိမိသဘောဆန္ဒအရပျောက် နေအိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် ယနေ့မှ
စ၍ ဇနီးအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောင်နောင် ငှင်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စ
အဝဝအား လုံးဝ(လုံးဝ) တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါ။
ကိုနောင်နောင်စိုး ၈/ရနခ(နိုင်)၀၉၇၃၀၂

တပို့တွဲလ ထမနပ်ပုံ
ပျော်ရွှင်စွာ စုဆောင်း

မြန်မာ့လက်ဖက်ရည်ရသာစစ် ရွှင်ရယ်မြန်မာတီးမစ်နှင့် အတူ
မြန်မာ့ဆယ့်နှစ်လရာသီပွဲတော်များထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သော
တပို့တွဲလ ထမနပ်ပွဲအား ပါဝင်ဆင်နွှဲကြပါစို့

ပြိုင်ပွဲနှင့် ပတ်သက်သော အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို
www.facebook.com/RoyalMyanmarTea တွင်
ကြော်ငြာပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။
ဤအစီအစဉ်အား မြန်မာ့လက်ဖက်ရည်ရသာစစ် ရွှင်ရယ်မြန်မာတီးမစ်မှ
ဂုဏ်ယူစွာ ပံ့ပိုးပါဝင်ပါသည်။

မြန်မာ့လက်ဖက်ရည်ရသာစစ်
Royal Myanmar Teamix

USF... သံသရာသို့လမ်းမှာ အနုပညာကဏ္ဍများ... ဝန်ဆောင်မှု (Service) နယ်ပယ်နှင့် ပတ်သက်နေသူတိုင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ကိုင်သူတိုင်း တက်ရောက်သင့်သည်

FULLY LIGHT TRAVEL & TOURS... ဘဝကိုစာအုပ်တစ်အုပ်ဟုပမာမြဲပါက... မိမိစေ့စပ်ပြောစာအုပ်၏ပထမစာမျက်နှာဟုဆိုလျှင် ကျန်စာမျက်နှာများကို စေ့စပ်ခြင်းဖြင့် ဆက်လက်ပတ်ချိန်ပေးပါသည်။

ဆင်းရဲခြင်းလွတ်ကင်းအောင်လမ်းပြဆောင်ပါမည်... နဂါးနီအလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေးအစီအစဉ်... မော် တာ အညှို့ ချုပ် အာမဲ သင် တန်း (၁၉-နှစ်မြောက်သင်တန်း)

မီဒီယာ နှင့် Facebook မှလည်းလူတိုင်းသိရှိရန်... ဆောင်ရွက်ပေးကြပါမည်... သင်တန်းကာလမှာ(၁၅)ရက်ဖြစ်ပြီးတက်ရောက်လိုသူများသည်လိုင်စင်ကာလာ ဓါတ်ပုံ(၂)ပုံနှင့်ကြော်ငြာသည့်နေ့မှစ၍ (၂)ပတ်အတွင်းအောက်ပါနေရာတွင် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ကောသီပန် တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်း ၏ ထုတ်ကုန် များတွင် အသုံးပြုမည့် Bar Code Number များအား အတုအပ သုံးစွဲခြင်းမပြုရန် အများသိစေရန်ကြေညာချက်... ကောသီပန် တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်း သည် Best Barcode Solutions ၏ဆောင်ရွက်ပေးမှုဖြင့် GS1 Global Office မှ Bar Code Number များတရားဝင်သုံးစွဲခွင့်ကို GS1 Company Prefixes: 88360000057, 88360000058, 88360000059, 88360000060, 88360000061 ဖြင့် Bar Code Number 883600000570 မှ 883600000619 အထိရရှိခဲ့ပြီး ၎င်းထုတ်ကုန်များတွင် စတင်သုံးစွဲလျက် ရှိပါသည်။

MYANMAR'S LAND... We must work together! We must build our Nation!... ဝန်ဆောင်မှု (Service) နယ်ပယ်နှင့် ပတ်သက်နေသူတိုင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ကိုင်သူတိုင်း တက်ရောက်သင့်သည်... CERTIFICATE IN CUSTOMER SERVICE MANAGEMENT သင်တန်း

BRIGHT TUN Private High School... ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း သူငယ်တန်း မှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းထိ... နေ့စဉ် နှင့် အဆင့်မြင့်ဘော်ဒါ (အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း) ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း... ကျွန်တော် မောင်တင်ထွန်းနိုင် ၁၀/ကမရ(နိုင်)၀၆၉၀၇၀ Passport (No. မမှတ်မီ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၉၇၀၁၆၅၀၇၀

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် 4G/2643, Toyota Townace KM 75, Pick Up (4x2)R ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးကော်ဆင်(ခ)ဆိုင်အောင် ၁၃/တမည(နိုင်)၀၀၃၅၆၅၇၇ (ကမ-၃) ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ZIZAWA HEALTHCARE... ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်) A leading healthcare company distributing Pharmaceuticals, Medical Equipments and Devices is looking for the following candidates. Submit a professional resume to the following address not later than March 31, 2016.

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် ၃၇/၈၅၈၀ ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ ဦးကျော်စော ၅/မကန(နိုင်)၀၄၅၂၆၄၇၇ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် ၂၇၈/၉၃၃၁၁ Honda Wave, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းစိုး ၁၀/ကမရ(နိုင်)၀၁၅၈၉၇၇ (ကမ-၃) ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် ၁၈/၇၂၃၉၅ Honda Dream 100 ,M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဌေးလွင် ၃/သအန(နိုင်)၀၀၉၄၃၉ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် ၅၇/၆၀၅၄ ၏ ဖောင်း ကြွပျက်ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်း ကြွပျက်ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်း ကြွပျက်ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် ၅၇/၆၀၅၄ ၏ ဖောင်း ကြွပျက်ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်း ကြွပျက်ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်... ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ် (၈)ရပ်ကွက်၊ ဝံသရက္ခီလမ်း၊ အမှတ်(၈၂)နေ ဒေါ်စန်းယုထွန်း ၇/လပတ(နိုင်)၀၁၃၂၈၅ (ဘ) ဦးကြည်ဝင်းနှင့် ဦးကြည်ဝင်း ၇/လပတ(နိုင်)၀၀၉၂၁၃ (ဘ) ဦးဖိုးထွေး ကိုင်ဆောင်သူတို့ပိုင် ဖြစ်သော (အထက်လိပ်စာပါ အိမ်ခြံမြေ)၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိသူအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့အားရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာပါသည်။



Myanmar National Airlines

Vacancy Announcement (Local Only)

Myanmar National Airlines, formerly known as Myanmar Airways, is corporatized under Myanmar Companies Act and extends the services to International scheduled flights and Regional as well.

Traffic / Passenger Services Assistant

Male/Female

Qualification Requirements:

- Must be University Graduate
- Age under 27
- Have problem solving skills and team work
- Must have computer literacy
- Must have good personality and have strong interpersonal skill
- Must have proficiency in English
- Able to work under stress

Ramp Operator

Male

Qualification Requirements:

- Must be Tenth Standard Pass
- Age under 27
- Must have good personality and have strong interpersonal skill
- Able to drive well
- Able to work under stress

All interested and qualified candidates are invited to submit applications with

- Cover Letter explaining how education, skills and experience meet the requirement for the applied position
- Detailed and complete curriculum vitae with two passport size photos and Copy of NRC card
- Certificate of graduation, copy of License, census copy, recommendation from Township & Police

All applications must be received not later than 20th February 2016 at 4:30 PM at MNA Head office addressed as 104Kanna Road, KyauktadaTownship, Yangon or please contact to HR department as 01-379471 or email to humanresources@flymna.com or careers@flymna.com and please refer the duties and responsibilities of each posts in our "Career Opportunities" page of www.flymna.com.

Advertisement for U Kyaw Kyaw Oo, CEO and Chairman of K.L.C Group of Companies. Includes logos for Robinson Business School and Victoria University, and text about Switzerland MBA/DBA registration.

Advertisement for CaféPOS software by Galaxy Software Co., Ltd. Features icons for Dine In, Reservation, Bill, Tax, Discount, Table, Ordering, Print, Reports, and Services.

Advertisement for a 2-year diploma program in Myanmar. Text: 'အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း... ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တကောင်း(၅)လမ်း၊ အမှတ် ၁၇၇ နေ အိမ်ခြံမြေ ၁၂/၂ကတ(နိုင်)၀၉၇၅၀ သည်...'

Advertisement for a job opening: 'ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း... ယာဉ်အမှတ် 3J/8263၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်...'

Advertisement for a job opening: 'ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း... စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်၊ ၂၀- B၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၆- A/ ၁၉၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၂၅၊ ဧရိယာ ၁၃၀၀၀...'

Advertisement for a diploma program: 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... လမ်းပေးတော်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၂၂ X၂၊ မြေကွက်အမှတ် - V Class ၂၂၂ နှင့် ၂၂၂-အ၊ မြေကွက်တည်နေရာ - အမှတ်-၅၂၊ (၇) လမ်း...'

Advertisement for a job opening: 'အများသိစေရန်ကြော်ငြာ... တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၄၅၊ မြေကွက်အမှတ် V - ၂၆၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ် (၂၇) ၁၄- လမ်း၊ အမှတ်- ၅၅၊ ရပ်ကွက်တာ မြေမြို့နယ်၊ ဦးဘသောင်း၊ ဒေါ်ခင်မာလာအမည်...'



လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း



Lucky Bag & Swallow Plastic Trading Co., Ltd ၏

World Wide Qualities Assurance Certification Limited (UK) မှ ချီးမြှင့်သော နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု လက်မှတ်

" ISO 9001: 2008 Quality Management System "

လက်မှတ်ရရှိခြင်းအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ဆုတံဆိပ်ပေးအောင်မြင်တိုးတက်ပါစေကြောင်း

ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

ရည်ရည်ထွန်းထွန်း အင်တာနေရှယ်နယ် ကုမ္ပဏီလီမိတက် ဒေါက်တာထင်ကျော်

YANGON METAL INDUSTRY Co., Ltd မှ TOYO,GS,3K,YUASA,YUCON အမည်ပါသောအိုးများသာ... 20 Ah (4200) ကျပ် NS 100 (80 Ah) (13400) ကျပ်...

ပျံ-၅-ကောင် သွေးချို-ဆီးချိုကျဆေးနှင့် သွေးတိုးကျဆေးကို တစ်ပြည်လုံးသို့ ပြန့်ချိလိုက်ပါပြီ။ ဒေါက်တာစိုးမြင့်အောင်(ပါးသယ်) Ph.D (Alternative Medicines)

ယာဉ်ပိုက်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၈၀/၇၆၅၅၉ Zong Shen 125, M/C...

အမှန်းမင်းသား Wai Gyi Account ပိုင်ရှင်များနှင့် အများသိစေရန် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့သည် ဖြစ်ထွန်းခဲ့ပြီး ၉/မဟမ(နိုင်)၀၃၃၅၆၆ ၏ လွှဲအပ်...

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 61/5973 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်...

ယာဉ်ပိုက်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၈၀/၆၈၅၁ Honda C90 M/C...

ဖခင်အမည်မှန် အထက် ချောင်းဦး နဝမတန်း(E)မှ မထက်စင်စင်နိုင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ...

အမည်ပြောင်း အမှတ် (၂၀၁၉) လေကြောင်းရန် ကာကွယ်ရေးတပ်ရင်းမှ ဗိုလ်ကြီးချစ်ဦးကို...

ယာဉ်ပိုက်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၃၅၀/၈၇၇၄ HONDA Click, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်...

အများသိစေရန်ကြေညာချက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယံဇာတနှင့်သိုလှေရေးဦးစီးဌာန၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၇/၁/က၊ ဧရိယာ ၀.၁၁၈ ဧက...

SINGAPORE BASED LEADING VENEER AND PLYWOOD MANUFACTURING COMPANY HAVING ITS OPERATION WORLD WIDE IS LOOKING FOR SUITABLE CANDIDATES...

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင် မြို့နယ်၊ အိမ်အမှတ် ၂၀၃၊ စကားဝါပလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂၆အေ)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၁၀ နှင့် ၁၁၁ ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ...

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၀၀၈၊ မြေကွက်အမှတ် ၅၇၅၊ မြေကွက်အမှတ်အမှတ် ၅၇၅၊ ဗဟိုစည်လမ်း၊ ၁၉ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်...

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ (၃၁) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်ရတနာ (၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၀၀၅)၊ အမှတ်အသား (၄၀၀၀၀၀၀၀)ရှိ ဦးအုန်းမြင့်...

တပ်မတော်လေယာဉ်တစ်စင်း စက်ချွတ်ယွင်းပြီး နေပြည်တော်လေဆိပ်အနီး၌ ပျက်ကျ



တပ်မတော် (လေ) မှ BEECH-1900 D အလတ်စားသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ်ပျက်ကျပြီးနောက် အပျက်အစီးများအား တာဝန်ရှိသူများက စစ်ဆေးနေမှုကိုတွေ့ရစဉ်။

(ဓာတ်ပုံ-သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

တပ်မတော် (လေ) မှ BEECH-1900 D အမျိုးအစား အလတ်စား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ်တစ်စင်းသည် ပုံမှန် စမ်းသပ်ပျံသန်းမှု (Flight Check) ပြုလုပ်ရန် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် နေပြည်တော်လေဆိပ်မှ ပျံတက်စဉ် စက်ချွတ်ယွင်း၍ နေပြည်တော်လေဆိပ်အနီး၌ ပျက်ကျပြီး မီးလောင်ပျက်စီးခဲ့သည်။

အဆိုပါ လေယာဉ်သည် နေပြည်တော်လေဆိပ် လေယာဉ်ပြေးလမ်း၏ မြောက်ဘက်ထိပ်မှ ပေ ၂၀၀၀ ခန့်အကွာ လယ်ဝေးမြို့နယ် သဲကောကျေးရွာနှင့် ကြံခင်းကျေးရွာအနီးရှိ လယ်ကွင်းအတွင်းသို့ ပျက်ကျ၍ မီးလောင်ကျွမ်းခဲ့သဖြင့် နေပြည်တော်လေဆိပ်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ နေပြည်တော်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ တပ်မတော် (လေ)မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်များသည် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် အတူ ပူးပေါင်း၍ မီးငြိမ်းသတ်ခဲ့ကြပြီး လေယာဉ်မီးလောင်ပျက်စီးမှု

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၄

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း လေ့ကျင့်မှု ထပ်မံပြုလုပ်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလား ခြေစစ်ပွဲနောက်ဆုံးပွဲစဉ်အတွက် လေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက် ညနေပိုင်းက လေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းမှာ ပြိုင်ပွဲနှင့်ဝေးကွာနေသောကြောင့် အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့များတွင် လေ့ကျင့်နေခြင်းဖြစ်ပြီး ဒုတိယမြောက်လေ့ကျင့်ခြင်းလည်း ဖြစ်သည်။ ဒုတိယမြောက် လေ့ကျင့်ခန်းအစီအစဉ်တွင် ကစားသမားအများစု လာရောက်လေ့ကျင့်ခဲ့ပြီး ရွေးချယ်ထားသော ပဏာမကစားသမား ၂၉ ဦးအနက် ၂၇ ဦးအထိ လာရောက်လေ့ကျင့်ခဲ့သည်။

သတင်း-ရဲရင့်ရှိုင်း

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

ယနေ့ ဖတ်စရာ

မြောက်ကိုရီးယားအပေါ် အရေးယူ ပိတ်ဆို့မှုများ ဂျပန်တိုးမြှင့်

စာ » ၄

ကြံခင်း-ပုသိမ် အဆင့်ရထားနှင့် နိုင်ငံခြားခရီးသွားယာဉ် တိုက်မှုဖြစ်ပွား

စာ » ၁၄

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားနှစ်(၇၀)ပြည့် ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်တွင် နာမည်ကျော်အဆိုတော်များ ပါဝင်ဆင်နွှဲရန် ပွဲမဝင်ခင်ကြိုတင်ပြင်ဆင်

သတင်းဆောင်းပါး ရီရီမြင့်၊ ဥစ္စာသန့် ဓာတ်ပုံ-လှစိုး



အဆိုတော် အိန်အိန်ဇော်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

အင်ပါယာတေးဂီတအဖွဲ့နှင့်အတူ နာမည်ကျော်တေးသံရှင်များဖြစ်ကြသည့် ဝေလ၊ ချမ်းချမ်းနှင့် နီနီခင်ဇော်တို့၏ တေးသံသာများက ဖေဖော်ဝါရီ ၉ ရက်က ရန်ကုန်မြို့ ကိုးမိုင်ရှိ အင်ပါယာ တေးဂီတအဖွဲ့ စတူဒီယို၌ ပျံ့လွင့်နေသည်။

လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် ကျောက်မည် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားနှစ်(၇၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ်ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်အဖြစ် နေပြည်တော် တပ်ကုန်းရှိ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမြက်ခင်းပြင်၌ကျင်းပမည့် ဖျော်ဖြေပွဲအတွက် ပွဲမဝင်ခင်အပြင်က လေ့ကျင့်နေကြခြင်းဖြစ်သည်။

တေးဂီတအဖွဲ့နှင့်အတူ တေးသံရှင် ဇော်ဝင်းထွဋ်၊ ရင်ဂို၊ ဇော်ပိုင်၊ ဝေလ၊ ချမ်းချမ်း၊ ဆုန်သင်း၊ ပါရီနှင့် နီနီခင်ဇော်တို့ ပါဝင်ဖျော်ဖြေကြမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါဖျော်ဖြေပွဲကို ညနေ ၄ နာရီမှ စ၍ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“MRTV က ဟိုးအရင်ကတည်းက အများရဲ့ ရွေးချယ်မှု စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ ❖



အဆိုတော် ချမ်းချမ်း

ဝင်းယုနတ်ရီဆော့ ဟိုတယ်(ပုံရွာမြို့) တွင် အခန်း(၁)ခန်းကို ကျပ် ၂၅,၀၀၀၊ ကျပ် ၃၀,၀၀၀ မှ စပြီး နံနက်စာ ဘူဖေး(Breakfast) အပါအဝင် သင့်တင့်သော ဈေးနှုန်းမျိုးစုံတို့ဖြင့် လာရောက်တည်းခိုနိုင်ပါသည်။

Win Unity Resort Hotel (Monywa)
Bogyoke Road, Yone Gyi Quarter, Kantharyar, Monywa Township, Sagaing Division, Myanmar.
Tel & Fax : 95-71-22438, 22013, 23225, 23226

Sales & Reservation Office (Yangon)
C(1), Ground Floor, Thirimingalar Garden House, Strand Road, Ahlone Township, Yangon, Myanmar.
Tel : 95-1-227389, 228448, 226755
Fax : 95-1-211932
Email : winunity.monywa@gmail.com
Website : www.winunityhotels.com

Win Unity Hotel (Pyin Oo Lwin)
8(B/3), Nandar Road, Quarter 6, Pyin Oo Lwin (Near Kandawgyi Garden) Mandalay Division, Myanmar.
Tel : 95-85-23079, 23080, 22775
Fax : 95-85-22775

မြန်မာ့အလင်း (၁) ဝက်စပိုက်: www.mmaonline.com.mm (၂) ဖိလစ်ပိုင်: www.facebook.com/MYANMALINNEWS (၃) ဝက်စပိုက်: www.mmaonline.com.mm (၄) ဝက်စပိုက်: www.mmaonline.com.mm

မြန်မာ့အလင်း